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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
GUVERNÖRSRÅDET 

 
PROTOKOLL NR 3, 2007-2008 

 
Tid: 2007-11-17 och 18. 
Plats: Swedbank Arena och Scandic Hotell, Örnsköldsvik. 
 

Beslutande: GRO Kenneth Persson, DG Sven-Arne Wennerberg 101-A, DG 
Sven-Eric von Wachenfeldt-Nilsson 101-B, DG Sören Bjurström 101-GD, DG 
Tord Berglund 101-N, DG Lars Hult 101-P, DG Kent Benediktsson 101-S, DG 
Sören Fohlström 101-SM, DG Staffan Wyke 101-SV, DG Per Hådell 101-U, 
DG Gudrun Rytterlund-Nordström 101-VG. 

 
 
§ 33 Mötets öppnande 
 Efter diverse presentationer av Arenan, distriktet och Örnsköldsvik öppnar 

GRO Kenneth Persson  mötet och hälsar alla välkomna. 
 
§ 34 Val av justeringspersoner 

DG Lars Hult 101-P, samt DG Kent Benediktsson 101-S väljs att justera 
protokollet. 

 
§ 35 Anmälan om övriga frågor 

§ 47 E Ideella skattefrågor 
§ 47 F Herrljunga Cider 
§ 47 G Lejonkronan 
§ 47 H Varumärket 
§ 47 I Handboken 
§ 47 K Forskningsfonden 

 
§ 36 Fastställande av föredagningslistan 

Med ovanstående tillägg fastställdes ärendelistan. 
 
§ 37 Kommittérapporter  

A. FUU 
PDG Bengt Arne Bengtsson rapporterade från FUU seminarie 27-28 oktober. 
Betonar betydelsen av att lägga mer vikt på vad som är bra inom lionsrörelsen 
istället för att allt för ensidigt fokusera på det minskande medlemsantalet.  
Beträffande den inlämnade rapporten från projektgrupperna betonade FUU s̀ 
ordförande att en ev. förändring i de riktningar rapporten visar vägen för måste 
vara väl underbygd och kan ej ske över en natt. Han föreslår ett 
remissförfarande till distrikten och därefter ett samrådsförfarande med 
klubbarna. 
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Beslut: 
 1.GR noterar rapporterna enl. bil. 31 och 45. 

Distriktsguvernörerna tar med rapporterna hem och diskuterar 
ändringsförslagen och lämnar synpunkter till FUU senast 1/2 -08 
för att FUU skall kunna presentera en sammanställning av detta 
remissförfarande vid GR den 22/2 -08 i Skövde. 

 
 
B. Hjälpverksamheten. 
Börje Jonsson informerade utifrån lämnad skriftlig rapport Bil. 25 Han dro g 
också ett antal exempel på vardagsfrågor i handikapparbetet. Vidare den PR vårt  
engagemang i handikappfrågorna ger Lionsrörelsen. 
Stadgesekreteraren Tauno Mustonen tog under denna punkt upp frågan om 
Lionmärkets användning på T-shirt etc. 
 
Beslut: 

1.GR noterar rapporten bilaga 25 med komplettering och lägger 
denna till handlingarna. 
2. GR noterar rapporterna 34 och 35 och  lägger dessa till 
handlingarna. 

 
ID Lennart Ahrnlund rapporterar från projekt Novozybkov ( Änglagård) och 
läser upp ett inkommet sms. meddelande från Projektledare Anders Rönnholm 
just på väg hem efter ett besök. Ideliga positiva tongångar. ID Jan Åke Åkerlund 
påpekar den unika möjligheten att rekrytera Lions och Lionsklubbar i samband 
med internationella projekt. Controller Ralph Ahlquist redogör för den 
ekonomiska situationen enl. bilaga 36 samt att densamma även reviderats och 
godkänts utav MD´s revisor Willy Lindgren. Revisionsrapporten uppläste. 
 
Beslut: 

3. GR godkänner rapport och revision och anses projektet i och 
med detta vara avslutat. 
4. AU ges i uppdrag att informera Monica Antonsson. 

 
Rapporterna 39 och 40 förtydligas av ID. 
 
Beslut: 

5. GR ger informationsansvarig i uppdrag att uppdatera 
informationen kring Sveriges Lions katastrofberedskap på 
hemsidan. 

 
Hjälpkommittén ansöker om att få disponera pengar ur pengapåsen till 3 olika 
projekt enligt bilaga 41. 
Projekt1. Casa Minunata. Barnstolar 8 900 kr. 
Projekt 2. Nepal. Reservkraftverk 35 000 kr. 
Projekt 3. Home of Hope. Driftbidrag till brunn 15 000 kr. 
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Beslut: 
 6. GR beslutar enligt förslaget. 
 
IRD aviserar att ett förslag om revision av innehållet i Regelverket Pengapåsen 
Bil 33. kommer att framläggas till GR vid GR möte 5. 
Diskussion under denna punkt uppstår kring begreppen katastrofberedskapen, 
BQtL och Pengapåsen. 
Föreslås att dokumentationen kring regelverken förtydligas i Handboken. 
 
Beslut: 

7. GR beslutar att Hjälpkommittén skall göra ett förtydligande till 
regelverken kring Katastrofberedskapen, Bring Quality to Life 
samt Pengapåsen. GR beslutar vidare att dessa förtydliganden 
presenteras i nästa upplaga av Handboken. 

 
 
C. Ungdomsverksamheten. 
YED Jan Lofjärd och BYED Vivianne Eriksson utvecklar insänd rapport enl. 
bilaga 29. 
Frågor kring A-distriktets pengar till Narkotikasökhund kommer upp. PCC 
Lennart Löf redogör för tågordningen. 
12 narkotikasökhundar finansierade av Lions finns i dag i landet. En förtecknin g 
av dessa biläggs protokollet. Bil 53 
Vidare följde en lång diskussion kring utvecklingen av LEO. 
 
Beslut: 

1. GR beslöt godkänna rapporten enl. Bil 29 och lägga denna till 
handlingarna. 

2. GR beslöt vidare att rekommendera Riksmötet 2008 att avsätta 
5 kr per medlem för utveckling av LEO verksamheten. 

 
Jan Lofjärd äskade av GR att få använda ca 35.000 av ungdomsprojektmedel för 
att kunna inbjuda distriktens YEC till NSR. 
 
Beslut: 

3. GR ger kommittén för ungdomsverksamhet tillstånd att 
använda åberopade projektmedel. 

 
 
§ 38 Ekonomi 

Controller Ralph Ahlquist redogör för det ekonomiska utfallet enl. bilaga 44. 
Någon ekonomisk prognos för innevarande verksamhetsperiod föreligger inte. 
GR kommer att presenteras en prognos vid nästa GR möte vid NSR. 
PID Heinz Ondrejka efterlyser ett periodiserat utfall av budgeten. 
Projektstatus vad gäller ekonomin redovisas i bilaga 43. 
 

Placeringar. För närvarande är MD ś medel placerade enligt följande. 

1) 1 000 000, företagscertifikat utgivet av Boliden AB till 3,85 % med förfall den 
21 november 2007.  
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2) 1 500 000, specialinlåning hos S|E|B till 3,88 % med förfall den 30 november 
2007. 

 3) 1 000 000, Företagscertifikat utgivet av SSAB till 4,07 % med förfall den 20 
december 2007. 
 
Beslut: 

1. GR noterar rapporten samt bilagorna 44 och 43 och lägger 
dessa till handlingarna. 

 
Aktivitetsrapporten från klubbarna redovisas. 
Rapporten biläggs protokollet. 
Vidare redogör Ralph för kontakten med Telia angående hjälptelefon Telia 900. 
Det är inte en möjlighet för Lions pga. momsregler. 
En Uppställning av suppliesförsäljningen har gjorts av Heinz Ondrejka. 
Guvernörerna uppmanas att verka för att klubbarnas suppliesbeställningar går 
till MD kontoret. Heinz Ondrejka påpekar att även Norges Lions (vilkas  
suppliesförsäljning hanteras av vårt MD kontor) uppmanas samma sak. 
Frågan om de utbildningskostnader distrikten belastas med kom upp. 
Vad som gäller är att 9 st. utbildningstillfällen á 1 000 kr belastas varje distrikt. 
Detta är en solidarisk del i utbildningskostnaden för bl.a. vdg utbildningen och 
fördelas alltså lika på alla distrikt enligt tidigare beslut. 
 
Beslut: 

2. GR noterar dessa muntliga rapporter. 
 

§ 39 Världens Barn 
Informatör Maud Nordell beskriver alla positiva reaktioner från projektlednin g 
för Världens Barn avseende Lions starka engagemang i insamlingsprojektet. Det 
totala resultatet blev 97 miljoner kronor varav fram till och med 
insamlingsdagarna 37 miljoner kronor och var Lions del i detta vad som hittills 
kunnat utläsas 5,8 miljoner kronor. 
Skriftlig rapport bilägges protokollet. 
 
När det gäller 2008 års insamling världens barn presenterades några alternativa 
förslag till mottagare. Då denna fråga inte måste vara klar för att komma in med 
ansökan om att medverka togs ej beslut utan Hjälpkommittén uppdras att utreda 
och lämna förslag. 
 
Beslut: 

1. GR noterar med glädje Mauds rapport kring årets insamling. 
2. GR ger Hjälpkommittén i uppdrag att analysera och komma 

med flera alternativa förslag till mottagare av medel från 2008 
års insamling till GR mötet vid NSR. 

 
 
§ 40 Röda Fjädern 2009 

IPGRO Annette Eiserman-Wikström ger en kort redogörelse för hur 
planeringsarbetet fortskrider. Insamlingsmål föreslås vara 20 miljoner kr och 
mycket arbete nedläggs av Hjärnfonden för att få med TV 4 med gala och 
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programserie. Ralph Ahlqvist ber att få bli entledigad från att ingå i 
arbetsgruppen. 
Målsättningen är att GR skall kunna ta beslut i januari om ev. Röda Fjädern. 
Skriftlig rapport bilägges protokoll.  Bilaga 51. 
 
Beslut: 

1.GR noterar IPGRO Annette Eiserman-Wikströms rapport. 
 
 
§ 41 Sight First 11 

GRO redogör i korthet från en skriftlig rapport från en Sight First konferens. 
Rapporten bilägges protokollet. Bilaga 32 
Jan-Åke Åkerlund visar en kort film som framtagits av LCI. 
ID Jan-Åke tar kontakt med LCI för att få godkännande för visning och 
distribution till distrikt och klubbar. 
 
Beslut: 

1. GR ger i uppdrag åt Siwert Bäck och Björn Wahlenius att 
distribuera dessa filmer i mån av godkännande. 

 
 
§ 42 Varumärkeskampanjen 

PID Bruno Ahlqvist redogör på ett utmärkt sätt för planerna för den vidare 
kampanjen där ett antal kända Lions kommer att delta. 
 
Beslut. 

1. GR noterar rapporten. 
 
 
§ 43 NSR Lidingö 

Kjell Jonsson redogör för planering, program, lokaler och alla olika aktiviteter 
Inför det kommande NSR mötet. 
Rapporteringen tar också upp NSR finansiering både för administration och 
gemensam IR aktivitet. 
Då betydande tveksamhet förelåg både vad gäller ekonomi och tågordning fick 
Kjell Jonsson i uppdrag att kontakta norrmännen (Som är det land som har haft 
hand om NSR uppbörden) för att få klarlagt vad som gäller. Utifrån detta har 
sedan Kjell tillsammans med IRD Lennart och ekonomiansvarig Jan Demuth i 
uppgift att rätta ut alla frågetecken kring handläggningen. 
 
Beslut:  

1. GR beslutar att NSR ansvarig Kjell, IRD samt 
ekonomiansvarig har i uppdrag att skyndsamt reda ut frågan 
om hantering och ekonomi. 

2. GR beslutar även att projektansvarig Christer Fäldt till AU 
redogör för projektläget. 

3. GR beslutar vidare kring ett antal seminarier under NSR, 
nämligen: 
IR under ledning av IRD Lennart Ahrnlund 
YE under ledning av YED Jan Lofjärd 
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Lions Quest under ledning av Stefan Kanders och Marianne 
Jansson-Fredriksson. 
Sight First under ledning av PID Jon Bjarni Thorsteinsson 
Bring Quality to Life under ledning av Finn Bangsgaard och 
Reino Wikström 
Medlems och Ledarskap under ledning av Inger Löf och 
Bengt-Arne Bengtsson 
LEO under ledning av Gunilla Lilja Persson. 
 

4. GR beslutade vidare att förlänga GR mötet vid NSR även till 
söndag förmiddag. 

 
 
§ 44 Europa Forum, Bukarest 

Skriftlig rapport förelåg från GRO vilken bifogas protokollet.  Bilaga 52 
 
Beslut: 

1. GR noterar rapporten. 
 
 
§ 45 Lions Quest 

Bruno Ahlquist fördjupade informationen kring de ansökningar LQ ingivit enligt  
bilagorna 26,27 och 28. 
 
Beslut: 

1. Båda äskandena återremitterades till AU för ytterliggare 
beredning. 
Förslaget enl. bilaga 28 önskade GR på bordet på GR mötet på vid 
NSR. 

 
 
§ 46 Övriga rapporter 

A.  IT 
Inget nytt förelåg. 
Fråga om när familjerapporteringen kommer att fungera ställdes. 
 
Beslut: 

1. GR gav AU i uppdrag att inhämta och vidarebefordra denna 
information. 
 

B. Barndiabetesfonden. 
Bernt Fransèn ger utöver den insända rapporten bilaga 36. en historisk 
beskrivning av fonden och dess samarbete med Lions. 
Bernt önskar Lions tillstånd att få använda Lionsmärket tillsammans med 
Barndiabetesfonden vid gemensamma aktiviteter. 
 
Beslut: 

1. GR ger Bernt Franzèn i uppdrag att begära godkännande av LCI 
för detta. 
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 C. Riksmötesanvisningar. 
Ralph Ahlquist gör en genomgång av reviderade sådana med ändringsförsla g 
enligt bil. 46 . 
 
Beslut: 

1. GR beslutar att MD 101´s bidrag till Riksmötesarrangören 
skall höjas till 300 000 kr. Dock skall ingen ändring av 
vinstfördelningen ske. 

 
 
§ 47 Övriga frågor 

A.  Kontoret. 
Kort info från Jan Demuth samt skriftlig bilaga 30 rapporteras. 
 
Beslut: 

1. GR har tagit del av rapporten. 
 
 
B. Convention Bangkok 
Ralph Ahquist informerar om att upphandling pågår enligt tidigare beslut. 
DG Sven-Arne Wennerberg 101-A meddelar att A distriktet förmodligen inte 
kommer att delta i conventionresan. 
 
Beslut: 

1. GR noterar rapporten. 
 

 
C. Riksmötet Uppsala 2008 
GRO meddelar att planeringsarbetet fortskrider. 
 
 
D. Stadgefråga. 
Stadgesekreterare Tauno Mustonen redogör för inkommen förfrågan från LC 
Umeå/Teg vad gäller ändring i stadgar och arbetsordning för Lionsklubb. 
Mustonen föreslår GR att godkänna stadgar och arbetsordning med den 
förändring som avser 1. Allmän medlem, där står det i förslaget att styrelsen kan 
ompröva sitt beslut var sjätte månad. Här skall det vara SKALL ompröva. 
När det gäller avgifter skall kommande verksamhetsår ändras till innevarande 
verksamhetsår eftersom klubben önskar ta beslutet i september.  
 
Beslut: 

1. Med dessa ändringar godkänner GR Umeå/Tegs ändrings-
förslag. Stadgesekreteraren ges i uppdrag att meddela klubben. 
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Stadgesekreteraren tar även upp frågan kring beslutet vid RM 2007 kring We 
Serve – Vi Tjäna för att få en ändring i Sverige till We Serve – Vi hjälper. 
 
Beslut: 

2. GR ger stadgesekreteraren i uppdrag att till LCI sända in 
förslag att Sverige skall få användas översättningen från We 
Serve till Vi hjälper. 

 
 
E. Skattefråga 
Ärendet kring LC Skultorp ligger i Länsrätten och att besked lämnas så snart 
beslut har tagits. 
 
F. Herrljunga Cider 
Ralph Ahlquist informerar om att 600 000 flaskor gått ut i handeln med Lions  
märke och pg konto på etiketten. Lika mycket till är på väg ut. 
 
Beslut: 

1. GR noterar informationen. 
 
 
G. Lejon Kronan. 
Vivianne Eriksson Hedersrådsordförande i U–distriktet uppmanar 
Distriktsguverörerna att jobba fram nomineringar till Lejonkronan. 
 
Beslut: 

1. Guvernörsrådet noterat detta. 
 
 
H. Varumärket. 
Fråga från DG Sven-Arne Wennerberg huruvida Lionsmärket användes korrekt  
från den leverantör som erbjuder Lionsklubbarna choklad för försäljning. 
Frågan besvarades med att detta strider mot Oak Brooks regler och leverantören 
bör informeras. 
 
 
I. Handboken. 
På fråga från Guvernörsrådet meddelar AU att frågan kommer upp för beslut vid 
GR i samband med NSR. 
 
 
K. Stiftelsen Lions Forskningsfond för åldersrelaterade sjukdomar. 
Begäran har inkommit från fonden att GR vid rådsmöte den 17-18 november må 
fatta beslut om att stiftelsen skall upplösas. Bilaga 37 och 49. 
 
Beslut: 

1. GR beslutar att , stiftelsen upplöses sedan stiftelsens ändamål 
slutförts och efter det att alla medel utbetalts för ändamålet.  
Beslutet omfattar även revision. 
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§ 48 Nästa möte 
DG Gudrun Rytterlund-Nordström ger en kort information inför GR möte i 
Skövde i februari 2008. 
Inkvartering på Hotell Billinge Plaza och förhandlingar i Skövde Kulturhus. 

 
 
§ 49 Avslutning 

Innan GRO svingar klubban och tackar mötesdeltagarna för intresse och 
engagemang hinner IPGRO Annette tacka GRO Kenneth för väl utfört värv. 
 
 
 
 
 
 
 
PO Damberg   Kenneth Persson 
V GRO   GRO 
 
 
 
 
 
Lars Hult   Kent Benediktsson 
DG 101 P   DG 101 S 
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2007-11-12 
Sidan 1 av 1 


 


LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101 


 


  


Rapport, ekonomi 
 


Nedan redovisas det ekonomiska utfallet för MD101 under perioden juli-07 – oktober-07. 
Budgetposterna har fördelats över året erfarenhetsmässigt, men korresponderar i vissa fall inte med de 


intäkter/kostnader som uppkommit och skapar därigenom inte en helt  rättvisade bild. Muntlig rapport över 
enskilda poster kommer att  lämnas på GR-mötet. 


 


 Budget Utfall  


Intäkter Perioden Perioden 


Nationella avgifter 1 615 625 1 637 422 


LCI ersättning pers, lokal o mtrl 116 664 55 349 


Försäljning   90 000 110 165 


Handbok 71 000 1 960 


The Lion 202 500 6 828 


Postkontroll IBM 3 332 0 


Anm avgifter seminarier 30 000 0 


Övr ersättningar o intäkter 9 900 -37 


Summa intäkter 2 139 021 1 811 687 


   
Kostnader   
Varor -67 500 -94 347 


GRO -28 256 -24 339 


GR  -29 756 -38 603 


AU -42 992 -33 661 


IT -18 980 -1 717 


RM -242 000 -12 500 


NSR 0 -56 428 


EF -74 400 -129 167 


Convention 0 0 


Övriga kommittéer -3 104 0 


Framtidskommittén -135 244 -78 174 


Hjälpkommittén -27 464 -29 880 


Ungdom/NO/LQ/LEO -29 752 -26 956 


RVN -8 584 0 


HRO 0 0 


PR -11 752  


The Lion -170 384 -73 988 


Handboken -132 668 -101 912 


Personal -533 444 -431 307 


Administration -256 992 -327 140 


Summa kostnader -1 813 272 -1 460 119 


Resultat före avskrivningar 325 749 351 568 


   
Kostnader för avskrivn o avsättn -6 667 -6 667 


Finansiella intäkter och kostn. 16 000 33 958 


Extraordinära intäkter o kostn. 0 0 


 9 333 27 291 


Resultat före skatt 335 082 378 859 


Skatter 0 0 


   
Resultat efter skatt 335 082 378 859 


 
2007-10-31 


R. Ahlquist 
Controller MD101 
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Sidan 1 av 1 


LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101 


 


Rapport från FUU-kommittén 


 
 


Framtidsfrågor lyftes fram vid seminarium i Stockholm 
 
Distriktens MO, EO, LDC och FUU ansvariga var samlade till ett  seminarium på hotell Scandic Brommaplan 
den 27-28 oktober. Dessutom var arbetsgrupperna ( utsedda vid GR-mötet i Linköping 2006, Marknadsföring, 


Kvalitetssäkring och Organisation) på plats för att  t illsammans utforma ett  förslag till GR. 
Vi var ca 30 Lions som tillsammans diskuterade Lions framtid. 


 


FUU-kom. ordförande, Bengt-Arne Bengtsson, önskade att  två av Lions viktigaste framtidsfrågor 
diskuterades: 


 


” Varför lägger vi så mycket kraft på att tala om minskning av medlemsantalet när vi istället kan föra 
fram det som LIO NS är bra på ”? 
”Jag menar att vi skall koncentrera oss på våra alldeles utmärkta projekt som vi för närvarande driver! 


Lyft fram t ex Sight First  II, Tältprojektet, Morogoro , Världens Barn-aktiviteten ( vilken gav mycket god 
publicitet för Lionsrörelsen). Lägg  t ill allt som klubbarna gör lokalt. Detta är värt att talas om !” 
 
För att kunna fortsätta vår framgång måste  vi bli  fler som aktivt jobbar med humanitära frågor. 
 


Jag tror att  det är lättare att   få fler aktiva Lions när vi på ett  ödmjukt sätt  talar om vad vi gör. Vi har inget att 


skämmas för. Tvärtom, vi har mycket som väcker tankar och känslor hos presumtiva medlemmar av båda 
könen. 


 


” Varje  klubbmedlem är en ambassadör för Lions. Därför måste  Lionskunskapen generellt höjas !” 
 
Vi måste utbilda våra ZO så att  kontakten med klubbarna blir effektivare. Intressant och gedigen utbildning av 
ZO, klubbpresidenter och i förlängningen samtliga Lions gör att  alla känner större tillfredställelse och får 


lättare att  besvara allmänhetens frågor vad gäller Lions. 


 
Lions Quest:s  VD Stefan Kanders berättade om aktuella kurser. Det finns plats för flera kurser i landet. Han 


vill också att   lionsrörelsen avsätter pengar till en internationell utvärdering av utbildningen. Dessutom 


föreslår han GR att  t ill kommande RM  upphöja Lions Quest t ill en Multipeldistriktsaktivitet. 
 


Arbetsgrupperna (Marknad, Kvalitetssäkring och Organisation) gjorde ett  avbrott  i sina arbeten och gav en 


förhandspresentation av sitt arbete. Detta var mycket uppskattat. 
 


Högt till tak och livlig debatt   kännetecknade seminariet. 


”Det är FUU-kommitténs förhoppning att  deltagarna återvänder hem till sina distrikt och för fram vad Lions 
är bra på istället för det tråkiga och nästan fula ordet – ja, jag tror ni vet vad jag menar.” 
 
 
FUU-kom.   Arbetsgrupperna: Marknad   Åke Björkman 
Inger Löf  EO     Kvalitetssäkring  Finn L Bangsgaard 
Stefan Kanders  LDC    Organisation   Martin Enqvist 
Bengt-Arne Bengtsson  Ordf. 
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Sid 1


Anvisn 51-0801 


Lions Clubs International MD 101
2006-03-26 GR6 § 91 2005-2006: 
Beslut


1. Guvernörsrådet godkänner anvisningarna och beslutar att AU fortsättningsvis gör nödvändiga redaktionella 
ändringar. GR skall dock besluta om ändringar som påverkar MD:s ekonomi. 


Innehållsförteckning
Anvisningar för arrangörer av Riksmötet sid 1 
Tidsplan sid 5 
Tillhandahållande av utrustning sid 5 
Dagordning vid planeringsmöte inför RM. sid 6 
Förslag till kontoplan för Riksmötesarrangör sid 7 


Anvisningar för arrangörer av Riksmöte.


1. Ansökan om värdskap för Riksmöte (RM) 


1.1 Ansökan om värdskap skall inlämnas till multipeldistriktets (MD:s) kontor 
senast den 31 januari tre år före aktuellt riksmötesår, för vidarebefordran till 
Riksvalsnämndens (RVN) ordförande enligt arbetsordningens § 14 sista stycket. 
Arbetsutskottet (AU) skall kontrollera att platsen är lämplig för att hålla 
riksmöte. 
Lokala RM-arrangören arrangerar riksmötet på uppdrag av guvernörsrådet (GR). 
Värd för RM är genomförandeårets guvernörsrådsordförande (GRO). 
Arrangören föreslår lämplig tidpunkt som inte längre behöver vara knuten till 
Kristi Himmelfärds helgen. 
Riksmötet beslutar tre år i förväg var och när kommande riksmöte skall äga rum. 


1.2 Ansökan skall innehålla.
- Sökande klubbar 
- Riksmötesort 
- Tid för RM 
- Konferenslokal; läge och kapacitet 
- Lokaler för seminarier, utskottsarbeten och andra möten 
- Lokal för registrering 
- Lokal och kapacitet för nödvändiga måltider/fester 
- Utställningsmöjligheter 
- Transportmöjligheter till riksmötesorten samt parkeringsmöjligheter 
- Inkvartering; läge och kapacitet 
- Beräknade kostnader för deltagare, baserat på dagens prisnivå 
- Preliminär prisbild 
- Preliminära avtal med hotell 
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1.3 Presentation.
Ansökan skall genom sökandes försorg presenteras i riksmötestrycket. 
Alla sökande klubb(ar) får vid RM presentera sin kandidatur. 


1.4 Handläggning.
Inlämnande ansökningar utvärderas gemensamt av RVN och AU och 
presenteras i riksmötestrycket. 


2. Åren före tilldelat Riksmöte 


2.1 Efter att beslut tagits att tilldela klubb(ar) att arrangera RM ska följande beslut
fattas/åtgärder vidtas.
- Arrangerande klubb(ar) ska utse en lokal riksmöteskommitté (RMK). Dessa 


val skall meddelas MD-kontoret senast den 30 juli det år beslutet om 
riksmötet tagits. 


- Budget skall upprättas, som skall vara känslighetsanalyserad, d v s ge en 
utfallsprognos för tre olika deltagarantal, där 0-resultat med minst antal 
deltagare är en av dem. 


- Budget skall inlämnas till MD-kontoret före den 1 september året före 
riksmötet. 


- Från MD 101 utbetalas 300 000 kronor till RMK enligt beslut av RM 2008.  
Beloppet skall årligen indexregleras enligt KPI och med dess värde för juli 
månad år 2008 som bas. Beloppet utbetalas med 10% den 1 augusti tre år 
före genomförandet, med 20% den 1 augusti två år före genomförandet och 
resterande belopp den 1 augusti året före RM. 


- Bokföring av samtliga inkomster och utgifter skall ske kontinuerligt och 
enligt god redovisningssed. Redovisningen skall spegla utfall kontra budget 
och större avvikelser förklaras. Resultat- och balansräkning skall varje år 
lämnas till MD:s kontor. 


- Protokoll från RMK:s alla sammanträden skall löpande tillställas MD:s 
kontor samt revisorerna. 


- RMK budgeterar och betalar för egna gäster. 
- Gäster som bjudits in av MD skall ingå som en post i budgeten så att hänsyn 


tas till dessa kostnader. Gäster är representanter med respektive partner från 
grannländer samt International Director (ID) med partner. Kostnaderna är 
uppehälle för dessa personer samt partnerprogram. 


2.2 Planeringsmöte.
RMK arrangerar i samråd med MD ett planeringssammanträde i okt-nov året 
innan RM. 
Till detta kallas AU samt tre kommande RM-generaler, distriktsguvernören 
(DG) i värddistriktet samt senaste RM-generalen. Kostnader för de kommande 
RM-generalerna betalas av respektive RM. Värddistriktets DG betalas av 
förestående RM. MD betalar för sina representanter. Senaste RM-generalens 
kostnader belastar senaste genomförda riksmöte genom bokslutsdisposition. 
Redaktören för tidningen The Lion inbjuds att delta på tidningens bekostnad. 
Ordförande vid detta möte är GRO som också svarar för dagordningen. 
Sekreterare är vice guvernörsrådsordförande (vGRO). 
Vid kvällsarrangemang bör hänsyn tagas till att deltagarna endast får ersättning 
enligt traktamentesreglerna. 
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2.3 Program.
Tidsprogram och innehåll i alla RM:s olika aktiviteter skall beslutas av RMK 
efter samråd med GRO, vGRO och AU. 
RMK utformar programpunkter och partnerprogram allt efter lokala 
förutsättningar. Programmen skall vara tidsanpassade till riksmötes-
förhandlingarna och övriga gemensamma program. 


2.4 Inbjudningar.
RMK svarar för inbjudningar till 
- Alla Lions- och LEO-klubbar senast den 1 januari RM-året, samt till Past 


International President (PIP), Past International Director (PID), DG och AU. 
- MD:s samtliga kommittéer och projektgrupper att ordna utställningar i 


anslutning till RM-lokalerna senast den 1 januari RM-året. Utställaren 
debiteras självkostnadspris för utställningsplatserna. 


- Externa utställare, kan efter godkännande av AU beredas plats i 
utställningslokalerna mot  full avgift för utställningsplatserna. 


RMK svarar för att det går att anmäla sig på nätet och att det finns en hemsida. 
Konungen samt, internationella gäster inbjudes av MD:s kontor. Inbjudan till 
Konungen bör göras under hösten året före Riksmötet. 
RMK bör utse värdpar till de utländska gästerna eftersom dessa inte kan 
förväntas känna till vårt arrangemang. 


2.5 Ersättning till lokala klubbarrangören.
Uppstår överskott skall detta fördelas mellan MD 101 och arrangerande 
klubb(ar). Överskott upp till 20 000 kronor skall tillfalla arrangerande klubb(ar). 
Överskott mellan 20 000 och 60 000 kronor delas lika mellan MD och 
arrangerande klubb(ar). Belopp över 60 000 kronor skall i sin helhet tillfalla 
MD:s regleringskonto. Beloppen indexregleras i enlighet med punkt 2.1.  


2.6 Kontrollstation.
DG i värddistriktet lämnar vid GR-möte i feb-mars genomförandeåret aktuell 
information till GR om Riksmötet. 


3. Vid Riksmötet 


3.1 Registrering.
RMK svarar för registrering av samtliga deltagare. Aktuell delegatlista skall 
överlämnas till RM-ordförande vid öppnandet. 


3.2 Stipendier och utmärkelser.
Stipendier och utmärkelser, t ex Lejonkronan och handikappstipendier delas ut i 
samband med invigningen av RM. 
Vid riksmötet ska också ett kulturstipendium delas ut av värddistriktets DG. Det 
är MD 101 som står som utdelare. GR uppdrar dock åt värddistriktet att inom sig 
utse kandidater och stipendiater. Pengar till kulturstipendiet insamlas inom 
värddistriktet. Inom värddistriktet avgörs hur många stipendier som skall 
utdelas.
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3.3 Ordförande.
RMK lämnar, efter samråd med AU, förslag till 1:e och 2:e ordförande för 
riksmötesförhandlingarna. 


3.4 Sekreterare.
RM skall välja två sekreterare. Dessa skall föreslås av RMK. Till sekreterarnas 
hjälp skall inspelningsmöjligheter anordnas. 


4. Efter genomförandet 


4.1 Revision.
Revision utförs av MD:s förtroendendevalde revisor samt distriktsrevisorn. 
Revisorerna granskar i den omfattning som följer av god revisionssed all 
verksamhet som bedrivs inom riksmötets ramar och som anbefalles i dessa 
anvisningar. 
Revisorerna har rätt till de upplysningar som krävs för att de skall kunna 
fullgöra sitt uppdrag. 


Revisorerna skall lämna en revisionsberättelse till MD. Om anmärkning 
framställts, skall anledningen till denna anges i revisionsberättelsen. Berättelsen 
skall också innehålla uppgift om över- eller eventuellt underskott samt ett 
uttalande om att ansvarsfrihet tillstyrks eller inte. 


4.2 Slutredovisning riksmötet.
Reviderad slutredovisning skall inlämnas till MD för arkivering senast den 30 
september samma kalenderår som genomfört Riksmöte.  


4.3 Över- eller eventuellt underskott.
Vid planeringsmötet i okt-nov fastställes över- eller eventuellt underskott. 


4.4 Reglering.
MD:s del av överskott skall betalas in till MD:s konto senast två veckor efter 
planeringsmötet.
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Tidsplan.
År 0
31 januari Ansökan skall vara inlämnad till MD:s kontor, för vidare befordran till  


Riksvalsnämndens ordförande. 
Feb-mars Ansökan presenteras i RM-trycket. 
Vid RM Sökande får presentera sig vid riksmötet. 
30 juli Lokala RMK meddelar MD:s kontor vald riksmöteskommitté. 
1 augusti 10% av bidraget från MD utbetalas.  
Okt-nov Utsedd RM-general deltar i planeringsmöte. 


År 1 
30 juli Bokslut år 0. 
1 augusti  20% av bidraget från MD utbetalas. 
Okt-nov Utsedd RM-general deltar i planeringsmöte. 


År 2 
30 juli Bokslut år 1. 
1 augusti Resterande belopp på 70% från MD utbetalas. 
1 sept Budget skall inlämnas till MD:s kontor. 
Okt-nov Utsedd RM-general deltar i planeringsmöte. 


År 3 genomförandeåret 
1 januari Inbjudan till riksmötet skall vara utsänd till alla lions- och LEO-klubbar, PIP,  


PID, DG, AU samt till MD:s samtliga kommittéer och projektgrupper med 
erbjudande om att ordna utställningar. 


Febr-mars DG i värddistriktet lämnar vid GR-mötet aktuell information till GR om 
riksmötet. 


Datum RM Riksmötet genomförs. 
30 sept Reviderad slutredovisning inlämnas. 
Okt-nov RM-generalen deltar i planeringsmöte. Slutredovisning överlämnas. Över- eller 


eventuellt underskott fastställes. 
2 v senare MD: s del av överskott skall inbetalas. 


Tillhandahållande av utrustning
Följande material finns till förfogande: 
- Registreringsprogram för anmälan till riksmötet 
- Vägskyltar att placeras vid avfarter  
- Banderoll 
- Lionflaggor, 5 stycken 


Förkortningar 
RM        Riksmötet RMK       Riksmöteskommittén 
MD Multipeldistriktet ID International Director 
RVN Riksvalnämnden vGRO Vice Guvernörsrådsordförande 
AU Arbetsutskottet PIP Past International President 
GR Guvernörsrådet PID Past International Director 
GRO Guvernörsrådsordförande
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Dagordning vid planeringsmöte inför RM.


Ordförande: GRO, Sekreterare: vGRO 


1. Öppnande 


2. Redovisning av årets riksmöte. 
- Genomförande 
- Deltagarantal
- Ekonomi; resultat – budget, revision 
- Övriga tips till kommande arrangörer mm 


3. Presentation av kommande års riksmöte 
- Lokala RM-kommitténs sammansättning 
- Motto för RM och logotypen 
- Lokaler, konferenser, hotell, seminarier, övriga möten 
- Registreringar, utställningar, suppliesförsäljning 
- Luncher, middagar mm 
- Transporter
- Priser, inbjudningar 
- Programpunkter, partnerprogram 
- Inbjudna gäster 
- HM Konungen 
- Kommunens representant 
- Högtidstalare
- Utdelning av stipendier och lejonkronan 
- Gåvor och utmärkelser 
- Förhandlingar, ordförande, sekreterare, rösträknare mm 
- Budget


4. Presentation av RM om två år 
- Tid för RM 
- Lokaler: konferens- och seminarielokaler samt övriga möten. 
- Måltider och fester 
- Transporter till RM-orten 
- Inkvarteringens läge och kapacitet 
- Beräknade kostnader 
- Budget


5.  Presentation av RMK om tre år. 
- Utsedd RMK och organisation 
- Tid för RM 
- Lokaler
- Transporter till RM-orten 
- Preliminär prisbild 
- Annat


6. Avslutning 
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Förslag till kontoplan för Riksmötesarrangör 
Intäkter Kostnader (forts.) 
300X Bidrag 412X Lokaler 


3001 Bidrag MD 4121 Riksmöteslokal, hyra 


3002 Bidrag övrigt 4122 Riksmöteslokal, utrustning 


301X Intäkter 4123 Lokal 2, hyra 
3011 Intäkter programblad 4124 Lokal 2, utrustning 


3012 Intäkter övrigt 4125 Lokal 3, hyra 


302X-309X Anmälningsavgifter 4126 Lokal 3, utrustning 


3021 Hotellrum 4129 Lokaler, övriga kostnader 


3031 Hedersrådslunch 413X-414X Personalkostnader 


3041 MJF 4131 RM-kommittén, möteskostnad 
3061 Välkomstparty 4132 RM-kommittén, resekostnad 
3071 Arbetslunch 4133 RM-kommittén, utrustning 
3081 Bankett 4139 RM-kommittén, övriga kostnader 
3091 Partnerprogram 1 4143 Funktionärer, utrustning 
3092 Partnerprogram 2 4144 Funktionärer, förplägnad 


3093 Partnerprogram 3 4149 Funktionärer, övriga kostnader 


3094 Partnerprogram 4 415X-417X Administrativa kostnader 


330X Anmälningsavgifter övrigt 4151 Transporter  
3301 Efteranmälningsavgift 4152 Drivmedel 
3302 Ändringsavgift 4153 Vägvisning 


3303 Avbeställningsavgift 4159 Övriga kostnader, kommunikationer 


350X Kulturstipendium 4171 Kontorsmaterial kansli 


3501 Kulturstipendium 4172 Förbrukningsmaterial, kansli 


4173 Porto kansli 


  4174 Telefon kansli 


390X Finansiella intäkter 4175 Datakostnader kansli 


3998 Ränteintäkter 4179 Övriga kostnader kansli 


418X-419X Planering 


Kostnader 4181 Presentationskostnader RM år -2 


402X-408X Riksmöteskostnader, deltagare 4182 Presentationskostnader RM år -1 
4021 Hotellrum 4191 Planeringsmöte RM-ort år -2 
4031 Hedersrådets lunch 4192 Planeringsmöte RM-ort år -1 
4041 MJF-mottagning 4193 Planeringsmöte RM  


4051 Invigning 4194 Planeringsmöte RM-ort år +1 


4059 Invigning, övriga kostnader 420X Tryck- och reklamkostnader 


4061 Välkomstparty 4201 Annonsering 
4071 Arbetslunch 4202 Tryckkostnader 
4081 Bankett 4203 Presenter 


4089 Bankett övriga kostnader 4209 Övriga reklamkostnader 


409X Riksmöteskostnader, partnerprogram 450X Kulturstipendium 


4091 Partnerprogram 1 4501 Kulturstipendium 


4092 Partnerprogram 2 


4093 Partnerprogram 3  


4094 Partnerprogram 4 490X Finansiella och övriga kostnader 


4099 Partnerprogram, övriga kostnader 4998 Bankkostnader 


41X Riksmöteskostnader, gäster 4999 Övriga kostnader 


4101 Utländska gäster 500X Arrangörsbidrag 


4102 Övriga gäster 5000 Arrangerade klubbars andel 
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Kommittén för hjälpverksamhet 2007-2008 
HANDIKAPPAKTIVITETER MD-101  
OBS! Kompletterad Lägesrapport efter GR 17-18 november 2007 
 


HANDIKAPP-OS - Stöd Svensk Handikappidrotts satsningar på att bli bättre  
Annonsunderlag färdigställt  för publicering i The Lion och tidningen Handikappidrott . 
 


AKTIVERINGSPROJEKT - "Gamle Svarten eller Ridning på remiss" etc.  
Projektidén är bordlagd men hålls levande. Insamling av olika data och mediabevakning pågår ständigt. 
 
HAFO har fått  en förfrågan om bidrag till Special Olympics ( tävlingar för utvecklingsstörda ). Vi har ställt  
oss positiva till förfrågan och ställt  25 000 kronor till förfogande. Tävlingarna är genomfördas och vi är 
utlovade en rapport. 
 
Special Olympics omfattar ungdomar med grava funktionshinder, som inte  har någon tillhörighet i  
idrottsvärlden. Dom vill också idrotta och mäta sina krafter med andra som ju andra ungdomar får 
göra. 
Special Olympics startades ursprungligen upp i USA via familjerna Shriver / Kennedy, och nådde så 
småningom också till  Europa och även till  Sverige. Attityden i Europa är "ganska sval" f.n., men 
Sverige har som vanligt när det gäller handikappidrott  en modernare syn. Diskussioner har 
uppstartats och om 2 år kommer gruppen  som innefattar "Special Olympics" att finnas med som ett 
förbund inom Svenska Handikappidrottsförbundet. Det krävs beslut vid två Förbundsmöten för 
godkännande. Förbundsmötena år 2007 har sagt ja till  samverkan. 
 
T-shirt med Lions logotype uppvisades. T-shirten ingick i  truppens fritidsdress. Någon reklam får ej 
före komma på tävlingsdressen. 
 


BRAGDLEJON- och LIVSKVALITETSPRISER + SV. UNGDOMSSPELEN  ETC.   
Klubbarna kommer under november månad att  få en uppmaning att hjälpa till i nomineringsarbetet. Erfaren-
heterna från föregående verksamhetsår var positiva. Handikappsamordnaren i Uppsala län kommer också att  
kontaktas i nomineringsarbetet. 
 
Svenska Ungdomsspelen i Handikappidrott  genomfördes på Stockholms Stadion den 26 augusti 2007. Team 
Västergötland erhöll Sveriges Lions 1:a pris ( 7.000:- ), Team Småland Lions 2:a pris (4.000:--) och Team 
Skåne Lions 3:e pris ( 2.000:-- ). Team Skåne blev också mottagare av kronprinsessan Viktorias vackra 
Vandringspris i silver och fick för detta 2.000 kronor av Lions.  HAFO:s representant var prisutdelare. 
 
Funktionärernas och de tävlandes T-hirt uppvisades med Lions logotype. Denna fanns också återgiven 
under hela tävlingsdagen på Stockholms Stadions magnifika resultattavla. 
 
GÖR DIN KOMMUNS CENTRUM TILLGÄNGLIGT 
Information om aktiviteten kommer att skickas ut t ill samtliga klubbar med hjälp av respektive DG. Syftet är 
att  tydliggöra de möjligheter som finns i projektet, att göra en massa lokal nytta för funktionshindrade och 
bygga upp nätverk för den lokala Lionsverksamheten. 
   
I Östersund fortsätter arbetet enligt plan. Vi planerar att under november-december starta upp några korta 
informationsaktiviteter efter förfrågan från P-vakterna ( området vid Länsbiblioteket),  från Landstinget            
( området vid sjukhuset )  samt från P-vakterna / Securitas ( området vid det nya handelscentret i Lillänge. 
 
Norrvidden-Fastigheter AB har efter samtal med oss aktiverat två arkitekter med uppdrag att  redovisa 
lösningen för en handikappanpassning av entréerna till f.d. DUKA resp. Hamm & Nilsson.  Polisen har 
kontaktats om den för alla, speciellt  funktionshindrade riskfyllda cykeltrafiken på Gågatan, men vi har ej 
kunnat notera någon åtgärd. Vi har beslutat att  aktivera frågan under våren 2008. Vi noterar att  situationen vad 
gäller uteserveringarnas tillgänglighet har förbättrats. 
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Handikapporganisationerna i Sverige genomförde under oktober en "anmälningskampanj", för att 
upp-märksamma sina problem. Kampanjen fick uppmärksamhet i  alla media och i Östersund deltog 
också Östersunds Kommun, Röda Korset och Landstingets handikappsamordnare. Arbetssättet tar vi 
från Lions avstånd ifrån, då vi funnit att DIALOGEN är den absolut bästa vägen med långtidseffekter. 
Kam-panjen föranledde oss att uppmärksamma ledningen för Norrviddenfastigheter AB på att vi Lions 
fortsätter att arbeta på det sätt, som vi gjort tidigare tillsammans med dom, och att dom fick åberopa 
oss om det skulle  uppstå problem vs Handikappombudsmannen. Vi har också uppmärksammat 
Östersunds-Posten, som aktivt deltog i  kampanjen, att dom själva har stora "tillgänglighetsproblem" 
till  bl.a. ÖP-SHOP. 
 
Landstingets Handikappsamordnare har också fått "en signal". Dom var inte  medvetna om 
anmälnings-delen i  "kampanjen". 
 
Från arrangörerna av Skidskytte-VM i februari 2008 har vi t illfrågats om vi vill ta på oss en 
värdskapsfunktion för funktionshindrade. Vi har svarat ja och planering pågår. Vi kommer att  deltaga vid en 
värdskapsutbildning och  4-6 av oss kommer senare att  få 12 timmars extra språkträning. 
 
Detta visar att vi Lions via vårt arbete  har fått en "handikapprofil", som blivit uppmärksammad. 
 
Vi har aktivt medverkat för att  få fram en personligt anpassad handikapparkeringsplats t ill en mycket svårt 
funktionshidrad tjej. 
 
Lions i  LC Brunflo hade blivit uppmärksammade på problemet och man skickade en signal till  HAFO . 
Efter ett flertal kontakter med den funktionshindrade tjejen ( som var mobbad pga sitt sätt att parkera 
på de två platser som hon måste  hyra för att kunna ta sig in i  och ut ur sin bil  )  liksom kontakter med 
bostadsföretagets styrelseordförande och VD. Efter ett år kan vi nu konstatera att Annika har nu fått 
en plats som hon fått designa själv, den ligger så nära hennes bostad som är möjligt och hon behöver 
bara betala för en plats! Lions kan påverka! 
 
Vi har också varit  aktiva när det gäller att ordna ett  lokalt  parkeringstillstånd för en kille med specialfordon, 
som ej berörs av vägtrafikkungörelsen. 
 
Lion från LC Östersund hjälpte  till  med monteringen av tillstånden, som måste  finnas på fordonet. 
Nu har Matz:s tillgänglighetsmöjligheter till  kommunen väsentligt förbättrats. Lions kan påverka. 
 
Arbetet inom hörselområdet kommer att  fokuseras under våren 2008. Ett viktigt funktionshinderområde  
 
Landstingets handikappsamordnare vet om detta vi skall diskuteraområdet i szamband med ett 
kommande möte. Lions kommer också att bli  kallade till  en DEBATTDAG om Handikappfrågor som 
planeras att bli  genomförd under december 2007. 
 


 Börje JonsonBörje JonsonBörje JonsonBörje Jonson    
Ordförande 
25 oktober 2007 
25 november 2007 
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Upplösning av stiftelsen 


Stiftelsen Lions forskningsfond mot åldersrelaterade sjukdomar kommer under 
verksamhetsåret 2006-2007 att betala samtliga fondens tillgångar. Detta är möjligt sedan 
Kammarkollegiet har under sin handläggning av styrelsens ansökan om permutation 
meddelat att den ändring av § 7 i stadgarna som gjordes år 2001 inte gäller p.g.a. att den 
tillkommit på ett sätt som strider mot stadgarna. Ändringen som beslutades då innebar att 
fondens kapital inte skulle få understiga 200 000 kr. Eftersom fonden således kommer att 
sakna tillgångar bör stiftelsen enligt styrelsens mening upplösas.  


Handläggningen av permutationsärendet har bidragit till att utbetalningen av stipendierna har 
gjorts efter ordinarie räkenskapsårs utgång den 30 juni 2007. Styrelsen har beslutat att 
förlänga räkenskapsåret 2006 – 2007 med sex månader t.o.m. den 31 december 2007. 
Guvernörsrådet bör därför meddela ett beslut om upplösning av stiftelsen snarast möjligt. 


Styrelsen för Stiftelsen Lions Forskningsfond föreslår att Guvernörsrådet beslutar att 
stiftelsen ska upplösas och att beslutet fattas på rådets möte den 17 – 18 november 2007. 


Göteborg den 28 oktober 2007 


 


Urban Möller 
Ordförande 
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Till Guvernörsrådet MD 101 Sverige 
Lions Clubs International 
 
 
    Gävle, 2007-10-29 
 
 
Bifogat överlämnas två olika ansökningar om ekonomiskt stöd för Lions Quest att behandlas av GR vid 
sammanträdet i Örnsköldsvik den 17 – 18 nov. 2007. 
 
Ansökningarna som talar för sig själva skall bedömas var för sig och kan på inget sätt ersätta varandra. 
De kan båda ha en avgörande betydelse för Lions Quest fortsatta verksamhet i Sverige. 
 
För Lions Quest Svenska AB 
 
 
 
Bruno Ahlqvist  
Styrelseordförande 
 
 
 








2007-2008  Bil 27 
2007-10-30 


1 


 


 
 
 
Ansökan om bidrag till utvärdering av Lions Quest.  


 


Som tidigare framgått har Lions Quest Svenska AB de senaste åren tvingats visa ett negativt 
ekonomiskt resultat. Verksamheten i bolaget skall inte vara vinstgivande, men måste i övrigt 
drivas enligt samma regler som gäller för svenska aktiebolag. 
 
Det ekonomiska utfallet för de senaste åren är: 
2003/04 256 000 kr förlust  79 kurser 
2004/05 141 000 kr förlust  83 kurser 
2005/06   24 000 kr förlust  75 kurser 
2006/07   31 000 kr vinst  62 kurser 
 
Antalet kurser har minskat och vissa rektorer efterfrågar redan en utvärdering för att släppa in 
Lions Quest-programmet i sin skola. 
 
Sedan starten för 20 år sedan har mer än 26 000 lärare utbildats i Lions Quest-programmet. 
Programmet har genom åren utvecklats till att omfatta alla stadier i skolan från lågstadiet till 
och med gymnasiet. Planer finns för utveckling av program för förskolan och för 
idrottsledare. 
 
Utvecklingen av de nya programmen har skett av våra instruktörer i Sverige med finansiering 
från LCIF. 
 
Under åren har ett antal konkurrerande program, drivna med kommersiellt intresse, tagits 
fram, vilket inneburit att presentationen och ”införsäljningen” av Lions Quest kräver allt 
större kunnande bland våra medlemmar som säljer in programmet. De behöver också bevis på 
programmets effektivitet. 
 
Det finns en rad utländska utvärderingar av Lions Quest av vilka en stor vetenskaplig 
utvärdering i Norge är den som ligger närmast våra förhållanden. Denna utvärdering är också 
mycket positiv för Lions Quest. Förutom dessa tas givetvis in utvärderingarna från de lärare 
som deltagit i varje kurs. Lokala undersökningar har nyligen också gjorts i Skurup och 
Upplands Väsby bland lärare som deltagit i utbildningen. Även dessa är positiva 
 
Det finns alltså all anledning att anta att Lions Quest-programmet har en positiv inverkan på 
barn och ungdomars förhållningssätt till varandra och sig själva. 
 
Myndigheten för skolutveckling har nyligen på regeringens uppdrag samlat in ett antal 
program mot mobbning som idag används i skolan. Sex av dessa program har tagits ut för 
utvärdering med statliga medel. Lions Quest studerades inför uttagningen, men togs inte med 
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dels på grund av sin bredd d.v.s. att det inte bara verkar mot mobbning och dels för att det 
ansågs som redan etablerat. 
 
Trots detta ser styrelsen för Lions Quest Svenska AB en framtida risk i att vi inte kan visa upp 
en vetenskapligt underbyggd utvärdering som styrker både det positiva resultatet som 
kurserna ger och därmed även behovet av Lions Quest-programmet även i framtiden. 
       
 
En förfrågan till Stockholms Universitet 2006 resulterade i att en utvärdering jämbördig med 
den norska skulle kosta ca. 950 000 kr. En undersökning med denna kostnadsnivå ligger helt 
utanför den nuvarande Lions Quest-organisationens resurser. 
 
Lions Quest Svenska AB föreslår därför att Guvernörsrådet i MD 101 Sverige stödjer Lions 
Quest genom att lägga fram ett förslag till Riksmötet 2008 om att 1 miljon kronor anslås ur 
Pengapåsen för att genomföra den aktuella undersökningen. 
 
Vi noterar att Pengapåsen enligt RM-beslut skall innehålla 1,5 miljoner kr som en buffert för 
beslutade riksaktiviteter. Samtidigt noterar vi att Pengapåsen under innevarande 
verksamhetsår närmar sig beloppet 2,5 milj. kr. Ett bidrag för utvärdering skulle således säkra 
Lions Quests framtid utan att riskera att andra riksomfattande aktiviteter behöver bli lidande. 
 
För Lions Quest Svenska AB 
 
 
 
Bruno Ahlqvist  
Styrelseordförande 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
(ansökan till GR utvärd LQ nov 07)    
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Rapport Röda fjädern 2009 
 
Bakgrunden till förslaget är följande: 
Guvernörsrådet lägger förslag nr 9 till Riksmötet i Jönköping. Förslaget lyder: 
Ge Guvernörsrådet i uppdrag att utreda förutsättningarna för en RF 2009 tillsammans med 


Hjärnfonden, samt att Riksmötet ger Guvernörsrådet i uppdrag att efter nödvändig utredning besluta om 


eventuell kampanj. 


 
Förslaget antogs av Riksmötet. 
 
Nuläget 
RF-09 har följande medlemmar i arbetsgruppen 
IPCC Annette Eiserman-Wikström, mötesordförande 
Controller Ralph Ahlquist  begärt entledigande 


DG Sven-Arne Wennerberg 


vDG Patrik Persson 
VD Hillevi Engbrant, Hjärnfonden 


Insamlingschef Richard Gradin nytillkommen 


IT-ansvarig Cecilia Gustafsson 
Projektanst Clara Déry, sammankallande. 


 


Möten 
Vi har träffats 9 september och 10 november och haft telefonmöte den 10 oktober. Nästa möte är den 9 december. 


 


Nedan punktas korta kommentarer från diskussionerna 
• Insamlingsmålet är satt  t ill 20 miljoner med tanke på historiken av insamlingar. Givetvis är målet 


beroende av kringaktiviteter. 


• Underhandling är på gång med TV4 med gala och programserie. TV4 har visat intresse vilket anses 


positivt. Hjärnfonden skall ha 6 soffprogram på söndagsmorgonen med början den 18 november. 


• Reklambyråer – offertunderlag skall tas fram. 


• Svenska spel/ATG är inte ointresserade av viss aktivitet. Disskussion pågår. 


• Fjädrar, undersökning pågår. 


• Medlemsvärvning unga / lions. Särskild aktivitet kring målgruppen unga. 


• Insamlingsaktiviteter t ex jazzkonserter under diskussion. 


• Beskyddare: Både Hans Majestät Kung Karl den XVI Gustav och kronprinsessan Victoria. Prinsessan 
beskyddar Hjärnfonden. 


• Skolkampanj med tema beroende med syfte att  sprida information om beroendesjukdomar. Genomföra 
temavecka i skolan om beroende. Målgruppen är lärare och elever i mellan- och högstadiet. T iden våren 


2009. Samarbete om möjligt med Lions Quest. 


• Tanken är att  kändisar skall knytas till RF som kan bli ambassadörer. 


 
 


Sammantaget kan sägas att  Hjärnfonden arbetar med kontakterna med bl a TV4. När beslut tas av TV4 om ev gala 


löser sig en hel del av de andra frågorna. Vår viktigaste insats kommer att  vara den insamlande. Vi är gemensamt 
på det klara med att Lions Röda Fjäder är t ill förmån för Hjärnfonden. 


 


Nödvändiga avtal kommer att  tecknas. 
 


Klar målsättning är att GR skall kunna fatta beslut i januari om RF 2009 till förmån för Hjärnfonden enligt 


planerna. 
 


 


Annette Eiserman-Wikström 
IPCC 
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Förslag till stöd till Lions Quest. 


 


Spridningen av Lions Quest-kurser är mycket ojämn över landet. I vissa distrikt eller delar av 
distrikt har vi mycket god täckning. Klubbar och skolor återkommer från år till år med 
beställningar av nya Lions Quest-kurser och andelen lärare som utbildats i och använder 
programmet hålls konstant eller ökar. 
 
I andra delar av Sverige hör det till ovanligheterna att det över huvud taget arrangeras en 
Lions Quest-kurs. Detta kan delvis bero på att vissa rektorer har en negativ inställning till 
eller inte känner till tillräckligt mycket om Lions Quest. 
 
Britsen på kurser beror också på att Lions egen säljorganisation (Lions Quest-ansvariga i 
distrikt och klubbar) behöver en bättre utbildning i såväl Lions Quest-programmets innehåll 
som fördelar men också utbildning i säljteknik som är skräddarsydd för att passa i skolans 
värld. 
 
Det kan vara så att man antingen kan mycket om Lions Quest eller mycket om 
försäljningsteknik, men det kan krävas utbildning för att på ett framgångsrikt sätt kombinera 
dessa förmågor. 
 
Lions Quest Svenska AB ansöker därför hos Lion MD 101 om ett ekonomiskt bidrag på  
150 000:- kr för att rekrytera och på ett professionellt sätt utbilda 2 – 3 Lions per distrikt till 
Lions Quest-säljare. Avsikten är givetvis att tillvarata det kunnande på området som redan 
finns hos väl kvalificerade personer i ett antal distrikt. 
 
De Lions som rekryteras till utbildningen bör ha som målsättning att behålla uppdraget som 
Lions Quest säljare i minst tre men helst mer än fem år.  
 
För Lions Quest Svenska AB 
 
 
 
Bruno Ahlqvist  
Styrelseordförande 
 
 
 
 


 
 


(ansökan till GR utbildn LQ-säljare) 
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Kort rapport om beslut tagna på EF i Bukarest under European Councils 3 sejourer 
 
Bland besluten kan nämnas: 
 


1. Resolution angående att utse Lion Jane Armitage, MD 105 att bli ordförande för de första 5 åren 
i kommittén för Young Ambassadors godkändes. 


2. Resolutionen från sessionen Euro-Africa Committee gällande arbete med Africa och Sri Lanka 
godkändes. 


3. Resolution angående att ett italienskt distrikt öppnar en portal för allmänheten kallad Lions 
Cluns ”In Action” godkändes. 


4. Resolution gällande ändrade regler för musiktävlingen godkändes, vilket innebär bl a att åldern 
på de tävlande sänks från max 25 år till max 23 år. 


5. Resolution gällande att Mediterranean Observary Committé officiellt får närma sig och delta i 
den årliga Meditererrenean Conference. 


6. Sessionen som handlade om hur förbättra Europa Forum och som drog ned mest applåder av alla 
resolutioner 


- focus on important issues and topics for the clubs and organization 
- partipicants list on www 
- more leadership workshops and training sessions 
- keep it simple less rules more flexibility and keeps to the few given rules 
- more on Lions core business and activities and fundraisers in the clubs and zones 
- senior leadership institute before and after the EF 
- Merl seminar is a must 
- punctuality on starting and ending seminars 
- more on the most important issu membership 
- more info on the www 
- more PR to the area of the Forum, no one knows we are here 
- more fun 
- 8 hours YE workshop 
- the languages we have to reduce over time 
- the opening must be short and interesting without long speeches 
- speeches max 10-15 minutes 
- translation can be paid to the country who wants it 
- workshop on Lions Philosophy 
- much more interacting with LEO, maybe the LEO Forum at the same time and place 
- a social activities theme 
- more content for ordinary Lions 
- look at the costs more value for money 
- all workshops have to be interactive, not only speeces 
- more ordinary Lions focus on future leaders 
- co-operation with other organizations 
- more transparency in the decision making 
- why do me meèt, what is the purpose of meeting 
- we have to debate, decide, act and reflect, at this time we only talk and decide 


 
7. Resolutionen angående att låta PDG Elliot Shubert ingå I Euro Africa Committée kunde inte 


godkännas av den brittiska CCn, eftersom han inte varit tillfrågad i ärendet. 
8. Denna resolutionen drogs tillbaka i sista stund av MD 108.  
9. PID Phil Nathan har tillskrivit övriga organisationer som tillhör samma sfär som Lions i FN-


sammanhang efter artikeln i Finacial Times om att LCIF är den bästa hjälporganisationen. 
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10.  Rapporten från YE-seminariet godkändes enhälligt. Här kommer Jan Lofjärd att utveckla det 
hela under GR-mötet. 


11. Resolution om att vid kommande EF skal ledarskapsseminarium arrangera godkändes enhälligt. 
12. Resolution om att etablera en Lions Web Portal röstades ned, då en sådan redan finns. 
13. Resolution om att alla The Lions redaktörer skall reservera plats i sin tidning för material från 


andra länder godkändes. 
14. Resolution om att varje MD skall sponsra minst en LEO att delta vid EF godkändes enhälligt. 
15. Nästa resolution följer på den förra och säger att LEO skall ej betala deltagaravgift vid EF. All 


mat skall debiteras med endast 50 %, billig inkvartering, allt för att få fler LEO att komma till 
EF. Godkändes enhälligt. 


16. Resolutionen godkändes gällande att arrangera Pre-Twinning-Session vid EF i Cannes 2008. 
17. MD 130 Bulgarien intogs i EF familjen under stora applåder. 
18. IP Mahendra budskap togs emot med stort intresse under Forum och han var en väl sedd gäst 


under hela Fora 
19. Till värd för EF 2009 valdes Finland 
20. Till värd för EF 2010 valdes Italien (Bologna) 
21. Till värd för EF 2011 valdes Nederländerna (Amsterdam) 
22.  De nya ID kandidaterna Bojan Sober MD 126 Kroatine och Hayry Ulgen MD 118 Turkiet 


presenterades. Ytterligare en kandidat från MD 111 Tyskland är ännu inte utsedd av sitt eget 
MD. 


23.  Konferenslokalerna och hela arrangemanget fick väl godkänt 
24.  Översättningar och dokumentationen fungerade bra.  
25. Till ny EF account återvaldes PDG Hans Richter. 
26.  Eftersom det vid Convention beslöts att Europa skal få en ny ID på bekostnad av USA, så 


beslöts att MD 101 Sverige får en post åren 2012-2013. 
 
Det är möjligt att jag bommat något, men i så fall sufflerar säkert någon av de övriga deltagarna mig vid 
mötet. 
 
 


Vellinge 2007-11-16 


 
Kenneth Persson 
GRO 
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Jan Lofjärd 
YED MD 101 


 
 
Rapport för Lions Ungdomskommitté-verksamhet till GR-mötet 2007-11-17 – 18. 


 
 
YE- sammandragningen  genomfördes i år på Scandic i Bromma lördagen den 29 september och 


söndagen den 30 september. På lördagen träffades kommittén och distriktens YEC för ett informations 
och erfarenhetsutbyte. Punkter som diskuterades var bl.a.  


Det informerades i gruppen om de läger som gått  av stapeln i Sverige i år och om de läger som skall 


gå av stapeln nästkommande år (2008). 
LEO information hölls av kommitténs LEO ansvarige Gunilla Lilja – Persson och tyngdpunkten låg på 


vikten av att  försöka starta nya LEO-klubbar.  


Under punkten viktiga datum diskuterades och informerades det runt de datum som gäller för 
hantering av preliminära och slutgiltiga anmälningar till läger samt när i t iden som information från 


värdfamiljer och läger börjar droppa in. I år var det antal länder som vi hade utbyte med 25 st.  


Genomgång av distriktens utfall gällande utresande ungdomar i år och prognos inför kommande år 
diskuterades. 


Vikten av att  vara observant när det gäller lägeravgift  belystes. På några läger ute i världen 


förekommer detta och det är viktigt att  denna avgift  helst regleras innan ungdomen hamnar på lägret. 
Detta för att  undvika problem. 


Information om SWEX(postprojektet) diskuterades i gruppen och IBM´s behov av fler funktionärer 


inom Lions.  
YED Jan Lofjärd har tillsammans med Jan Demuth träffat IBM för försöka att  få ett  grepp på 


omfånget av funktionärer från Lions som projektet behöver. IBM vill mycket gärna fortsätta 
samarbetet med Lions. Vi kommer att  använda oss av vår hemsida www.lions.se och tidningen The 


Lion för att  sprida information om projektet. Inkomsterna från vårt deltagande går ju som bekant till 


ungdomsverksamheten i distrikten. 
På söndagen sammanträffade kommittén med representanter för de distrikt som håller läger nästa år. 


Mycket av diskussionerna gick ut på att bygga nätverk, få värdfamiljerna i t id, informationsflödet att  


fungera samt statusen på lägerarbetet 
Nu finns det en egen hemsida för ungdomsarbetet(www.lions.se/YE) och där kommer också länkar till 


nästa års läger att finnas med. Mycket av den information som idag skickas ut i pappersform kommer 


framöver att  finnas på sidan i digital form. 
 


Oskarshamnslägret kommer att  hållas även nästa år. Det kommer att bli ett läger med ca 35 st 


deltagare, och det kommer att  gå av stapeln 8 – 18 juni 2008. 
 


Australienungdomar kommer för att  besöka oss även i år. Det kommer 3 st  som kommer att  vara i 


Sverige under perioden runt den 1 december till 9 januari. Ungdomarna kommer att  placeras i 
värdfamilj i distrikten 101-U och 101-N. 


 


Europa Forum avhölls i år i Bukarest, Rumänien och representerades av YED Jan Lofjärd och BYED 
Vivianne Eriksson. Under YE-förhandlingarna som förgick EF så diskuterades ett  antal punkter för att  


försöka förbättra YE-arbetet. En del av de punkter som diskuterades fördes sedan fram inför mötet på 
EF. Ett utav de seminarier som besöktes var det med rubriken ”The Leo to Lion Program”. Då vi ännu 


inte har så många LEO i den åldersklassen var det dock väldigt intressant att  lyssna på de 


medverkande Leos och Lions. Det finns ca 13.000 Leomedlemmar i Europa i 840 st klubbar. 
Genomsnittsåldern för Leomedlemmen i Europa är 24 år! D.v.s det finns många Leo i främst Italien 


som är äldre än 28 år. 


Sverige skall nästa år ha 3 st  internationella ungdomsläger d.v.s vi skall ta emot 75 st utländska 
ungdomar på dessa läger. Förhandlingarna gick bra i år så vi kan om det finns intresse från ungdomar 
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skicka ut ca 100 st. Nytt för året är att  vi tar emot 1 ungdom från Ukraina. På årets YE-möte var LCI 
representerat av Caryn Adolph från Youth Programs Department. 


 


 
Lions Quest/Narkotika/Hund. 2007-10-20-21 hade LQ/Narkotika sin årliga DNO konferens 


på Scandic hotell i Bromma. 


Alla distrikt hade skickat en representant, alla utom en var med för första gången. Dessutom deltog 
vGRO PO Damberg som representant för LQ´s styrelse. 


Marianne Jansson-Fredriksson som är en av kursledarna informerade om historik och om läget i 


dag.26000 lärare har gått  utbildningen fram till idag. I dag finns 3 handledare. 
Regeringen/Utbildningsdepartementet har anslagit  40 miljoner kronor mot mobbingen i skolorna. 


Myndigheten för skolutveckling, MUS, som har fått  uppdraget ska som en del i detta kartlägga 


befintliga metoder och program. LQ  har haft kontakt med MUŚ s projektledare och lämnat all 
befintlig  inf. om LQ. 


Resultatet av kartläggningen meddelades i sept. och 6 program har tagits ut för vidare utvärdering som 


kommer att  ta 3 år. LQ var märkligt inte med bland de utvalda. Efter samtal med ansvarig handlägare 
på MUS förklarades detta med att" LQ har varit  med så länge och är inte ett  rent mobbingprogram"! 


De utvalda är: Farstametoden, Friends, Olweusprogrammet, SET 


(Livsviktigt) Skolkomet och Stegvis/Second /Stop. 
LQ Tillsammans är ett  Livskunskapsmaterial och hamnade utanför. Ny utvärdering kommer enligt 


MSU att genomföras efter2010. 
 


Lena Ringström från Förädraföreningen mot narkotika, FMN, informerade om sitt  arbete och hur man 


skall vara observant på sina ungdomar för att  upptäcka ev. bruk av droger. 
 


Om vi säljer mer Lions mint kommer det LQ´s adm. tillgodo. 


 
Ulla Barthelson ,Upplands Väsby redogjorde för en utvärdering som dom hade gjort i skolorna där. 


Något som vi alla var överens om att  ta del av och använda.  


 
Arbetade med hur vi skall få ut information till klubbarna. 


 


Tullverket kom och demonstrerade sitt  arbete och var representerade av Susanne Persson och hennes 
natrkotikasökhund Abbe och hundsamordnare Bengt Jansson. Bengt berättade om beslag som gjorts 


tack vare dessa hundar som vi i LIONS har sponsrat . F.n. 12 stycken placerade över hela landet. Vill 


gärna att  samarbetet fortsätter. Detta stämmer väl med vad vGRO vill fortsätta att  jobba med under sitt  
år. 


 


Lions har under hösten deltagit  vid ett  styrelsemöte på CAN. Där behandlades bl.a. undersökningen 
bland elever i årskurs 9 och deras drogvanor. Denna undersökning plus resultatet bland de mönstrades 


drogvanor visar att  användandet av droger i dessa grupper minskat. Diskuterade också CAN`s framtida 
uppgifter och inriktning. 


 


 
LEO  5st har deltagit  vid Europaforum i Leipzig. Med pengar från Kungafonden har vi ordnat en 


fortsättning på vårens ledarskapsutbildning i Sölvesborg i samband med deras läger. Gäster där var 


bl.a. 10st blivande LEO´s från Rumänien som deltog på utbildningen. 
Utbildningen genomfördes på engelska av Hans Forsman. Planering pågår för LEO´s deltagande vid 


NSR.  


Förutom klubbarna i Göteborg, Sölvesborg, och snart Kil har 2 st  vilande klubbar dykt upp i 101-U 
 


 


Varberg 2007-10-25 
 


Jan Lofjärd 
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Sammanställning visande vilka narkotikasökhundar som donerats under årens   


lopp till Tullverket från Lions sedan 2004     
          
År Nr  Placerad Namn Kön Ras Färg Född Förare Pension 
                    


2004 1 Malmö Bonzo Hane Schäf er Gulsv art 010118 Agneta Blomkv ist 2005 
2005 2 Östersund Öjje Hane Schäf er Sv art 040323 Karin Edberg-Åsberg   


2006 3 Göteborg Nikon Hane 
Blandras labrador 
Golden Gul 040616 Gunnel Dacke Gbg 


2006 4 
Norrköping/   
Skav sta Bellman Hane Wachtel Brunv it 050206 Peter Runborn Norrköping 


2006 5 Malmö Bingo Hane Wachtel Brun 050206 Carolina Bef we Malmö 
2006 6 Umeå Fabby  Tik Labrador Sv art 031219 Jonas Andersson Luleå 


2006 7 Karlshamn Gebby  Tik Labrador Sv art 040728 Roger Eliasson Karlshamn 


2006 8 Malmö Billy  Hane Springer spaniel Brunv it 040605 Anders Mårtensson Malmö 
2006 9 Stockholm Elmo Hane Labrador Sv art 041027 Daniel Strignert Sthlm 


2007 10 Malmö Hux Hane Labrador Sv art 051124 Agneta Blomkv ist Malmö 


2007 11 Malmö Märta Tik Labrador Sv art 051124 Tomas Malmkvist Malmö 


2007 12 Göteborg Benny  Tik Labrador Gul 050421 Kajsa Björck Gbg 
2007 13 Helsingborg Pablo Hane Springer spaniel Brunv it 060327 Andreas Friberg Hbg 
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Policy för skydd mot olyckor 
 
Bakgrund 
Lagen om skydd mot olyckor gäller sedan 1 januari, 2004 och ersatte Räddningstjänstlagen. 
 


Syfte 
Att förebygga onödiga olyckor. 
 


Beskrivning av verksamheten: 
Lionskontoret ligger på markplan på Geijersvägen 24 i Stockholm. 
 


 
Skiss över lokalerna 


 
 
3 personer har för närvarande sina arbetsplatser på kontoret. En fjärde arbetsplats finns tillgänglig för 
tillfälliga uppdrag. 
Arbetstiden är mellan 8.00 – 17.00. 
Övrig tid är kontoret stängt men kan utnyttjas till möten enligt överenskommelse. Dessa personer som 
kommer kan vara ovana vid lokaliteterna och bör upplysas om nödutgången i kontorsrummet. 
 
 


Kök 


WC 


Kontorschef 


Nödutgång 


Redaktör/Info 
Supply
/kansli 


WC 


Kopiering/ 
Extra arb plats 


Konferens Lager 


UT 
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Beskrivning av riskbilden 
1. Brand 
2. Stöld och skadegörelse 
3. Arbetsmiljö 
4. Fallskador 


 
 
1. Brand 
Identifiering av tänkbara brandorsaker samt eventuella åtgärder: 


• Blinkande lysrör  Glimtändare 
• Kaffekokare  Timer 
• Spis 
• Levande ljus   Den som tänder är också ansvarig för 


släckningen av levande ljus. 
 
Brandvarnare är uppsatta i köket, i gången samt i lagerutrymmet. Dessa är inte seriekopplade utan 
arbetar var för sig vilket kan medföra att brandvarnaren i köket kan starta men uppfattas inte längst bort i 
lokalen p g a andra ljud. 
 
Kontrollista 


Kontroll av Ansvarig Utfört 
Blinkande lysrör, vid behov Kontorschefen  
Kaffekokare, skaffa timer Kontorschefen  
Spis Kontorschefen  
Brandvarnare, batteri och funktion. Årligen Kontorschefen  
   
 
2. Stöld och skadegörelse 
Identifiering av tänkbara orsaker till skadegörelse och stöd samt eventuella åtgärder: 


• Kort och nycklar   Ha kontroll över vem som har kort och  
nycklar. 


• Öppna fönster eller öppen dörr Den som lämnar sist ser över alla 
fönster och ser till att dörren är låst. 


• Förvaring    Alla personliga värdesaker skall 
förvaras i låda eller skåp. Värdehandlingar och 
värdesaker skall i möjligaste mån förvaras i kassaskåp. 


• Bristande uppmärksamhet  Det ligger på allas ansvar att 
uppmärksamma ovanliga företeelser. 


 
Det finns larm i lokalen och fönstren är gallerförsedda. I det största kontorsutrymmet kan gallret öppnas 
från insidan så att fönstret kan användas som alternativ nödutgång. Personer som utnyttjar lokalerna för 
enstaka möten skall upplysas om hur nödutgången öppnas. 
 
Kontrollista 


Kontroll av Ansvarig Utfört 
Kort och nycklar enligt lista. Uppgraderas vid behov Kontorschefen  
Öppna fönster och öppen dörr. Siste man  
Förvaring av personliga värdesaker Eget ansvar  
Förvaring av värdehandlingar o värdesaker Kontorschefen  
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3. Arbetsmiljö 
Identifiering av tänkbara orsaker till tillbud i arbetsmiljön samt eventuella åt gärder: 


• Arbetskamrater   Samtal 
• Arbetsbelastning   Samtal 


Alla skall känna sig välkommen till sin arbetsplats. 
 
Kontrollista 


Kontroll av Ansvarig Utfört 
Arbetskamrater Gemensamt  
Arbetsgivaren GRO  
   
   
   
 
4. Fallskador  
Identifiering av tänkbara orsaker till fallskador samt eventuella åtgärder: 


• Snö och is    Skottning, fastighetsskötaren 
• Stegar   Se till att säkra stegar finns till hands. 


 
Kontrollista 


Kontroll av Ansvarig Utfört 
Skottning och sandning Fastighetsskötaren  
Stege på lagret Kontorschefen  
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Guvernörsrådet MD 101 
 
Förslag til l förnyelse för MD 101 inom områdena marknad, organisation och utbildning. 
 
Bakgrund 
Med hänvisning till  konsekvensanalysen bil. 16 GR Möte 2 2007 föreslår de tre grupperna åtgärder i perspektivet 
av nytänkande åtgärder. 
 
Syfte 
Att föreslagna åtgärder ska ge i resultat att den mer än tioåriga negativa medlemstrenden bryts och att vi omkring 
2010 - 2012 visar positiva medlemssiffror. 
 
Att Lions i Sverige får en organisationsstru ktur som ligger i tiden. 
 
Att alla medlemmar får möjlighet att genomgå en kvalitetssäkrad utbildning som möjliggör en bredare bas för bl.a. 
rekrytering av ledare. 
 
Förslag marknad 
Marknadsgruppen föreslår tre huvudåtgärder: 
1.  Återinför Röda Fjädern vartannat år med början 2009 
2. Fokusering på utbildning av nya medlemmar 
3.     Värva nya medlemmar med bl.a. hjälp av att starta nätverk inom områdena,  tältprojektet,miljö och 
internationellt bistånd 
 
Röda Fjädern – vi föreslår rikskampanjer med de moderna verktyg som ligger i tiden. TV- annonsering, allianser, 
lokala aktiviteter och marknadsföring via Internet. 
 
Utbildning av nya medlemmar – en utbildning i tre steg i modern tappning som omfattar Lions historia och 
organisation. Lions verksamhet lokalt, nationellt och internationellt. Vad vill jag som ny Lions göra med mitt 
medlemskap? 
 
Nätverk – här ges alla Lions i Sverige möjlighet att delta i ett nätverk med speciell inriktning på ett område som 
man värnar om. Nätverket kan innebära att man är den i klubben som är sakkunnig inom området eller praktiskt 
hjälper där det behövs, eller stöder på annat sätt.  
 
Förslag Organisation 
Organisationsgruppen lägger förslag inom följande områden: 
1. Mandatperioden 
2. Ordning för DM och RM 
3. Ny styrelse 
 
Mandatperioden – Organisationsgruppen föreslår tvåårig mandatperiod helt igenom den svenska MD-
organisationen utom för DG och VDG. Undantaget för dessa kan motiveras med att det är ganska tufft att ha DG-
uppdraget under två år och att det ti lls vidare är oförenligt med LCI-upplägget. Konsekvensen av förslaget blir att 
DM och RM hålls vartannat år, vilket bör ha en välgörande ekonomisk besparingseffekt. ”Mellanår” hålls 
distriktskonferens och representantskapsmöte. LP installeras vid RM och ZO vid representantskapsmötet. 
 
Ny styrelse -  En styrelse som till  sin idé är hämtad från företagsvärlden och som arbetar under en 4-års period (2-
årsmandat med ett omval) med rullande val av ledamöter vilket innebär vi delar u pp arbetet  som idag utförs av 
guvernörsrådet i en tydligare ”ägarrepresentionsdel”/strategisk del och en operativ del.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 


LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101 
FUU- Kommittén 
Markandsgruppen 


Organisationsgruppen 
Utbildningsgruppen 
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Principskiss för arbetsfördelning GR/styrelse: 
Lionsmedlemmar Guvernörsråd Styrelse 


Lionsmedlemmarna väljer 
Guvernörsrådsordförande (GRO ) 
på Riksmötet (RM) och sina 
respektive Distriktsguv ernörer (DG) 
på Distriktsmötet (DM). 


Består av GRO  och DG v alda på RM 
och DM av  medlemmarna. 
 
Ersättning enligt tidigare policy s. 


O rdförande och fem ledamöter. 
O rdförande ska ha ”ly skraft” och bli 
lions ansikte utåt med den PR det 
innebär. Behöver inte vara lions. Får 
i så fall ingen rösträtt i sty relsen. 
Sty relsen väljs av  RM 
 
O rdföranderollen ska anses vara ett 
hedersuppdrag men kan kräva en 
v iss ersättning på årsbasis. Övriga 
sty relsen kostnadsersättning 


 GR har tre möten oräknat 1:a mötet 
på C onvention. Dvs augusti, februari 
och v id riksmötet. Mötesplats 
varieras som tidigare. 


Har 6-7 möten om året. Hålls 
lämpligen på kontoret. 


 Ska arbeta med mål och strategier, 
dv s det långsiktiga arbetet som för 
lionsrörelsen framåt. Föra in 
lionsarbete både från medlemmar 
men också från internationella 
sty relsen. 
Skall med andra ord syssla med 
VAD som skall göras. 


Ska sy ssla med verkställigheten av 
GR:s beslut men ska fatta egna 
beslut i frågor om HUR utförandet 
sker. 
Sty relsen ska ta egna initiativ. 
Sty relsen arbetar på delegering. 


 Distriktsguvernörerna får avsevärt 
mer tid att ägna sin kompetens åt 
arbetet i det egna distriktet. 
 
 


Sty relsen består av  fem ledamöter 
med följande kompetens. 
Ekonomi 
Marknadsför ing 
Administration/personal 
Kvalificerat styrelsearbete 
samt 
GRO 
 


 Väljs på ettårsmandat som tidigare. Väljs på tvåårsmandat med 
möjlighet att väljas om en gång. 
Detta gäller inte GRO som sitter på 
ettårsmandat. 


 
Förslag Utbildning 
 


FÖRUTSÄTTNINGAR 
 
1. Det är viktigt att det finns transparens i utbildning dvs. säga att vi bygger upp utbildningen i nivåer och att 


den innehåller samma komponenter. 
2. Grundläggande ledarutbildning startar på klubbpresidentnivå. 
3. För att kunna kandidera ti ll  zonordförandeposten måste man ha genomgått presidentutbildningen inom 


den senaste 5 årsperioden efter avslutad presidentperiod. 
4. För att kunna kandidera ti ll  vDG måste man ha genomgått ZO-utbildningen inom den senaste 5 


årsperioden efter avslutad ZO-period. 
 


UTBILDNINGSPLAN 
 


Funktion    Ansvarig 
 
    LP     ZO 


Utbildningen pågår under vice LP-året och innehåller såväl utbildningsmöten som distansutbildning. 
     


ZO     LDC 
Utbildningen pågår under vice ZO-året och innehåller såväl utbildningsmöten som distansutbildning. 


 
DG     MDLDC 
Utbildningen pågår under VDG-året och innehåller såväl utbildningsmöten som distansutbildning. 


 
EXAMINATION 


Varje nivå avslutas med en examination med bakgrund i given utbildning. 
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UTBILDNINGENS INNEHÅLL 


På samtliga nivåer ska följande delar ingå: 
- Ledarskap 
- Retorik 
- Konflikthantering 


 
KRAV FÖR KANDIDATUR TILL NÄSTA NIVÅ 


För att kunna kandidera ti ll  ”nästa” nivå måste kandidaten ha ett examinationsbevis från den underliggande nivån 
 


KOSTNAD 
Ovanstående förslag til l utbildningsplan torde inte innebära nämnvärt större kostnader än nuvarande system. Vi 
tror att det är en fördel om kostnaden läggs centralt på distrikts- och MD-nivå. 
 
Sammanfattning ekonomi 
 
Marknadsgruppen - budget 
Intäkter 
* Nuvarande insamlingsnivå – beräknad 50 mkr 
* Insamling Röda Fjädern, prognos  20 mkr 
* Beräknad total insamlingsnivå  70 mkr 
 
Kostnader 
* Insamlingsko stnad Röda Fjädern  2,4 mkr 
* Nätverksko stnad    1,3 mkr 
* Inskolning nya medlemmar   1,0 mkr 
* Personalförstärkning/projekt 
         Marknadsansvarig 1 pers         0,5 mkr 
         PR-ansvarig 1 pers              0,4 mkr 
         Projekt/produktion 2 pers      0,8 mkr 
         Ökade lokalkostnader            0,2 mkr 
    
Totalt     6,6 mkr  
  
Finansieringsbehovet för ett verksamhetsår med Röda Fjädern ligger i storleksordningen 6-7 mkr. 
 
Alternativ finansiering: 
 
Medlemsfinansiering 480 kr/år 
Finansiering som insamlingsko stnad 9,4 % av beräknade insamlade medel av 70 mkr/år. 
 
Organisationsgruppen – budget 
Organisationsgruppen budgeterar inga extra kostnader eftersom det kommer att göras  
betydande konstadsbesparingar med förslaget. Solidarisk ko stnadsfördelning av 
riksmötesdeltagande från alla klubbar beräknas omfatta ca 1200 kr per klubb och år. 
 
     
Utbildningsguppen - budget 
Ovanstående förslag til l utbildningsplan torde inte innebära nämnvärt större kostnader än nuvarande system. Vi 
tror att det är en fördel om kostnaden läggs centralt på distrikts- och MD nivå. 
  
2007-10-31 
 
 
Marknadsgruppen  Organisationsgruppen Utbildningsgruppen 
 
Åke Björkman       Martin Enqvist  Finn Bangsgaard 
Sammankallande  Sammankallande  Sammankallande 
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Minnesanteckningar från möte med distriktsansvariga för CSFII i Uppsala 26/27 okt 2007. 
 
Närvarande:Gunnar Keller  distrikt U 
 Tord Berglund  distrikt N 
 Magnus Johansson  distrikt SV 
 Jan Hult   distrikt S 
 Stan Jansson  distrikt B 
 Jan Granlund  distrikt VG 
 Lars Gunnar Holmberg  distrikt GD 
 Bo Håkansson  distrikt SM 
 Gösta Strand  distrikt A 
 Travis Carley   Oak Brook CSFII 
 Jon Bjarni Thorsteinsson  National/Multi Nationel Coordinator 
 Sten Åkestam  PIP 
 Heinz Ondrejka  PID 
 Sivert Bäck  Sector Coordinator 
 Björn Wahlenius  Sector Coordinator 
 
 
Fredag 26 okt. Kort kvällsmöte. 
 
Genomgång av Världens Barn från samtliga distrikt. Insamlingen varierar högst markant mellan 
distrikten.  
Kalenderkostnader/tryckkostnader faktureras av MD-101 till berörda distrikt med 15:00/st 
Distrikten säljer kalendern för 100:00/st. Kalenderna har skickats ut till dom distrikt som beställt. 
Totalt beställning c:a 3000 st. Nytryck minimum 1000 st. 
 
BESLUT : Minnesanteckningar till GRO  
                  
Lördag 27 okt. 
 
Distrikten redovisade hur uppslutningen var för CSFII. Sammanfattningsvis kan sägas att samtliga 
kände att insamlingen till Världens Barn har påverkat klubbarnas bidrag till CSFII. 
Men att ingen förringade Världens Barn insamlingen. Några distrikt kommer att start efter 1/1 2008 
med aktivitetsarbetet.  
Det framkom att distrikten tillsammans har ungefär 300 000 som finns hos DK. Samtliga kommer 
att be årets Distriktsguvernörer skriva i sina nyhetsbrev att klubbarna aktivt stödjer  
CSFII dom 8 månader som är kvar på insamlingen. Samtidigt skall glasögoninsamlingen vara ett 
komplement till CSFII och insamlingen. 
Heinz Ondrejka framhöll att han var mer optimist efter genomgången att uppnå målet än när han 
kom till mötet. 
Samtliga distrikt kommer att vid kommande distriktskonferans göra en total slutrapport hur CSFII 
har gått totalt och för varje distrikt. 
Efter lunch gjorde Travis och Jon Bjarni en redovisning med hjälp av DVD över läget för in-
samlingen World Wild. Berömde Europa för insatserna hittills och framhöll Sveriges insats. 
Man gick igenom hur distriktsansvariga skulle agera inför slutspurten. Jon Bjarni önskade att flera 
Modelklubbar skulle växa fram i Sverige. 
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Jon Bjarni hade även ett samtal med dom två grupper /Norr resp Söder/ eftersom förutsätt-ningarna 
är olika att nå mål. Därför borde flera klubbar bearbetas för att bidraga med större belopp än deras 
mål. 
Slutligen kom frågan upp om pengarna från Världens Barn skall hanteras. Eftersom ingen visste hur 
det kommer att ske. 
BESLUT : Travis undersöker om MD-101 måste skicka pengar till CSFII. Och att man från MD-


101 sedan skall söka pengar till Morogoro projektet. 
 
 Björn fick uppdraget att undersöka om det finns ett skrivet avtal mellan Sveriges 


Lions och Sveriges Radio/TV Världens Barn.  
  
 Sivert/Björn skall redovisa resultat vid följande GR-möten 
 Skövde  ( Björn ) 
 NSR-Lidingö ( Sivert & Björn ) 
 Riksmötet i Uppsala ( Sivert & Björn ) 
 Bjuda in samtliga distriktsansvariga till Riksmötet. Dock till egen bekostnad.  
 
SLUTOMDÖME: 
 Samtliga var helt överens om att MD-101 kommer att uppnå målet på 1,7 miljoner 


USD. 
Tillägg: MD-101 totala målsättning 1,7 miljoner USD 
 Rapport från samtliga distrikt per den 16/10-07 1,1 miljoner USD 
 
Sammanfattning gjord av  
Björn Wahlenius 
Björn Wahlenius 
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Rapport från Europaforum 2007 i Bukarest 
 
Hjälpkommittèn från MD 101 deltog på EF i Bukarest under tiden 18-20/10-2007. 
Deltagare från MD 101 var bl.a följande personer: 
Lennart Ahrnlund 
Bengt Almqvist 
Björna Wahlenius 
Christer Fält 
Finn Bangsgaard 
Reino Wikström 
Annette Eiserman-Wikström 
Bengt-Arne Bengtsson 
Jan-Åke Åkerlund 
Sten Åkestam 
 
Vårt deltagande inriktade sig till stor del på att ge vår information i två stora projekt som är av 
stort Internationellt värde för Lions 
 
Sammanfattning 
Att besöka ett Europa forum är spännande och intressant, det finns många kontaktytor för det 
Internationella arbetet. Vi är ju i grunden Internationella, Lions International. 
För våra projekt på MD 101 passar det utomordentligt bra med dessa Forum, vi får de kontakter vi vill 
uppnå. 
Vi kanske borde diskutera vårt deltagande från MD 101, jämfört med övriga från Norden är vi få 
deltagare. 
Det som i varje fall slår mig är att detta Forum skulle kunna vara vartannat år, vi ser vilka kostnader som 
detta drar med sig. Det skulle kunna ge mera till vår verksamhet. 
Som IRD för MD 101 var det mycket roligt att få deltaga, detta år var pågående IRD med vilket kan få 
goda effekter. 
Resan till detta EF var ganska dryg, jag åkte tidigt från Ö-vik och anslöt på Arlanda med Jan Demuth. Vi 
anlände till hotellet vid 19.00-tiden efter en ca två timmars taxi resa från flygplatsen, ca 16 km, oj, oj. 
God samvaro under tiden med den svenska delegationen, vi upplevde en gala middag tillsammans och en 
egen kväll innan hemresa. 
Hemresan flöt på bra och den tog hela dagen i anspråk tillbaka till ”Foppaland” 
Nästa år kommer EF att vara i Cannes, där blir det dyrt och bra. 
 
 
Jag Bengt Almqvist hade förmånen att få delta i Europaforum (EF) för första gången. 
På torsdagsmorgonen började jag därför med att delta i seminariet för First-timers. 
Det var en fin introduktion och gav en bra bakgrund till EF och hur lions arbetar där. 
 
Då seminariet inte använde hela den avsatta tiden deltog jag under senare delen av  
seminariet International/Regional networking om FN och Europarådet m fl. 
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Efter kaffepausen deltog jag i seminariet om LCIF. 
Senare deltog jag i First European Council, Opening Ceremony och Welcome Party. 


På fredagsförmiddagen deltog jag i Leadership och International Relations. 
Under lunchen deltog vi i CC-mötet. 
På eftermiddagen deltog jag i Lions Quest och regional/national programs, där 
Finn Bangsgaard presenterade Bring Quality to Life-projektet. 
På kvällen deltog vi i den fina Gala Dinner. 
 
På lördagsmorgonen deltog jag i ett sammanträde med de nordiska IRD som handlade om 
det nordiska samarbetet. 
 Därefter lyssnade jag till Second Europena Council. 


På eftermiddagen deltog vi i Closing Ceremony. 


På kvällen åt svenskarna middag på hotellet (Ibis Parlament). 
 
Under hela EF har vi besökt och samlats vid de svensk/nordiska montrarna Bring Quality  
to Life och Casa Minunata. 


 
Casa Minunata, Restaurangskolan i Oradea 
Monter personal, Carina Wahlenius, Björn Wahlenius, Christer Fält, Leif Niord 
Övriga, Adriana du Plessis, Lennart Ahrnlund, Bengt Almqvist 
 
Detta är MD 101,s ansvar under tiden 2007-09 som ett NSR projekt. Under EF presenterades projektet 
av personal från Oradea och MD 101. Deta var god tillströmning av folk hela tiden, många goda 
kontakter skapades och nyfikenheten var påtaglig. 
Det fanns tillfälle till att smaka svenska köttbullar med lingonsylt, tillverkade av Carin Wahlenius, det 
bjöds på godis från Byske. Vi lanserade även våra blinkande hjärtan i form av ett pins en stor succe. Fin 
PR för oss från MD 101. 
Projektledningen framförde till samtliga besökare de stora behov av utrustning och ekonomiska bidrag. 
Rektor Adriana du Plessis var med vid vår utställning och gav en fin touch på vårt arbete. 
Samtliga IRD från Norden blev informerade om projektet och hur det ser ut framåt i tiden, det 
diskuterades ett ev. besök i maj 2008. Troligtvis kommer även ett besök att ske vid invigningen. 
Adriana du Plessis presenterade projektet på ett strålande sätt vid IR seminariet och fick fin respons i den 
fullsatta lokalen  
Projektet kan följas i det eminenta Nyhetsbrev som regelbundet utkommer via projektledningen. 
Vid NSR i Lidingö 2008 kommer ytterligare samtal och ny möjlighet att följa projektet. 
 
Bring Quality to Life 
Monterpersonal, Reino Wikström, Finn Bangsgaard, Lennart Ahrnlund 
Övriga, Bengt-Arne Bengtsson 
 
Tältprojektet BQtL som  MD 101 har startat och under en tid genomfört ett antal leveranser till 
katastrofområden i samarbete med SRV har framstått som ett mycket lyckad satsning. 
I samarbete med Räddningsverket har vi medverkat till förbättrade villkor för många drabbade 
människor i en besvärlig situation. Vi har också varit lyckosamma i att få med personal till den plats som 
varit aktuell. 
Under EF besöktes vår monter av ett stort antal besökare som med stort intresse tog del av vårt arbete 
och den information vi gav. 
Första stora visningen på Internationell nivå var på EF i Bornemouth, där vi också fick god feedback. 
Vi delgav våra Nordiska IRD våra tankar om fortsatt arbete i en framtid och att vi tillsammans kan hitta 
områden som passar var och en. 
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Vår IP besökte vår monter och även PIP passerade med ett glatt leende, vi känner stark support i detta 
projekt. 
MD 101 kommer att ansöka om LCIF bidrag för kommande insatser.Vi tänker bl.a på transporter 
Även här delade vi ut våra eminenta blinkande hjärtan i form av ett pins, otroligt uppskattat. 
BQtL kommer att vara med på NSR i Lidingö 2008. 
 


Övrigt 
Under den övriga tid som fanns till förfogande besöktes ett antal olika seminarier, där vi fick olika inslag 
av informationer, det var ledarskap, IR, projekt, CC möte osv. 
Det kommer rapporter från hela EF inom två månader, sades det. 
 
Vid pennan 
Lennart Ahrnlund 
Bengt Almqvist 
 
2007-11-04 
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Anteckningar från IR konferens och ambassadörsträff i Bromma 


 
Plats, Scandic Hotell Bromma 
Tid, 1-2/9-2007 
Närvarande:  Bertil Ravnell 101 U 
    Kjell Nilsson 101 P 
    Claes Löfstedt 101 SV 


   Nils-Erik Borgström VG 
  Rune Esbjörnsson 101 S 
  Bengtåke Johansson GD 
  Börje Jonson HK 
   Bengt Almqvist HK 
  Lennart Ahrnlund HK och 101 N 
   Hans Ullberg 
   Christer Fält 
   Vivianne Eriksson 
   Lennart Forssèn, del av tid 


  
Ej närvarande: 


Toni Blom 101 B 
May Gehlin 101 A 
Per Nilsson 101 SM 
Martin Engqvist 101 P 


 
Sammanfattning 
Konferensen i Bromma samlade både IR ansvariga från distrikt och ambassadörer för Restaurangskolan. 
Konferensen innehöll flera områden som var på agendan. En viktig resurs för MD 101 är våra IRC som 
skall vara den förbindelselänk i distriktet för de projekt som vi är involverade i på MD 101. IRC skall 
också delge alla i distrikten regelbundet vad GR och MD informerar om. Hjälpkommittèn kommer ut 
med Nyhetsbrev som skall fungera som ett info.blad för IRC. Vår hjälpverksamhet är viktigt och vår 
delaktighet är av stor betydelse. 
 


1. IRD öppnade konferensen och hälsade alla välkomna till Bromma och den årliga 
sammankomsten för samtliga IR valda i distrikten för att diskutera frågor för Lions 
hjälpverksamhet. Detta år har vi ett nytt inlägg i konferensen och det är en workshop för 
Restaurangskolan 


 
2. Samtliga IRC presenterade sig och gav en kort bild och de förväntningar som fanns och lite 
om det egna distriktets verksamhet 


 
3. Den utskickade kallelsen med förslag till dagordning bedömdes utan tillägg. 


 
4. Diskuterade olika projekt. Vi lovade att fram det underlag som varje distrikt har för sina 
projekt. Vi borde få till en sammanställning över distriktens olika förekommande projekt för att 
HK sedan kan göra en sammanställning. 


 
5. Bring Quality To Life, här kan noteras att samtliga IRC är väldigt nöjda med detta projekt. 
Frågan är hur vi skall hantera detta i vår insamlings verksamhet, idag är det inte något reellt 
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projekt som har beslutats. Vi måste diskutera detta ytterligare och få till ett inriktningsbeslut. Vi 
har ett gediget samarbete med SRV och det gör att vi har stor kraft vid katastrofer  


 
6. SRV och volontärer diskuterades, vi har nu ett gällande avtal med Räddningsverket som tar 
tag i den frågan 


 
7. Regelverk för projekt, här ansågs det finnas en stor brist och samtliga IRC var överens om att 
det måste skrivas ett underlag för detta så alla jobbar i stort efter samma modell. IRC kommer 
med tankar på innehåll och IRD tar fram ett förslag. Presenteras vid GR i Skövde i feb.2008. 
IRD ser över och jämför med det projekt som har fungerat bra, det avslutade Marja Village och 
Viljandi. 


 
8. Handikapp frågor och handikapp verksamheten redogjordes ingående av Börje Jonson 


 
9. Projekt, här redovisades Oradea, restaurangskolan som är Sveriges NSR projekt 2007-09. I 
stort följer det plan. Här hölls en lång Workshop under ledning av Christer Fält. Läs de separata 
Nyhetsbreven från Projektet 
Vi har erhållit LCIF bidrag med 75 000 USD.  


 
10. Vi diskuterade hur vi skall hantera projekt som avslutats. I vår ekonomiska redovisning kan 
vi se att det finns pengar kvar. Det finns olika uppfattningar hur det skall bli, en är att vi efter 
en viss tid flyttar över till ex. Pengapåsen, en annan fundering är att vi gör någon form av efter 
kontroll på plats och förvissar oss om att det fortfarande fungerar, en annan tanke var att vi 
köper någon form av utrustning för pengarna. Låt oss diskutera  


 
11. Några motioner har ej inkommit. 


 
12. Katastrofberedskapen arbetar i stort på samma sätt som tidigare, GRO är ordförande med 
HK som delegater, IRD är sekreterare. 


 
13. Vi gick grovt igenom de ekonomiska lägen som råder för alla projekt, IRD skickar ut 
underlaget till alla IRC. Vi får anledning att diskutera hur de olika projekten skall finnas eller 
slås ihop med andra 


 
14. Vi tog beslut om medel från Pengapåsen till tre projekt på ca 50 000 SEK, Oradea, stolar, 
Nepal, cyklar, Sri Lanka, driftbidrag. 


 
 
Hjälpkommittèn 
Lennart Ahrnlund 
Bengt Almqvist 
Börje Jonson 
 
2007-09-25 
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Protokoll fört vid telefonsammanträde med styrelsen för Stiftelsen Lions Forskningsfond för 
åldersrelaterade sjukdomar 2007-10-31 


 
Protokoll nr 18 
 
Närvarande styrelseledamöter: Urban Möller, Björn Wahlenius och Charles Rossheim 
 
§ 1  Sammanträdets öppnande 
Sammanträdet öppnades av Urban Möller, vilken även utsågs till mötesordförande. 
 
§ 2  Protokollförare 
Till protokollförare utsågs Charles Rossheim 
 
§ 3  Justering 
Till att justera dagens protokoll utsågs Björn Wahlenius. 
 
§ 4  Förberedelse 
Det konstaterades att mötet föranleds av kommande avveckling av fonden, och att styrelsens ledamöter 
fått tillfälle att deltaga i behandlingen av ärenden och att de hade fått tillfredsställande underlag för att 
avgöra ärenden. 
 
§ 5  Beslut om begäran att avveckla fonden och upplösa stiftelsen 
Med anledning av att fondens hela kapital kommer att delas ut under året, beslöt styrelsen att i enlighet 
med stiftelsens stadgar begära hos fondens stiftare - Lions Guvernörsråd MD 101- att få avveckla fonden 
och upplösa stiftelsen 
 
Beslöts att ordföranden skriver till Lions Guvernörsråd med begäran enligt ovan. 
 
§ 6  Nästa sammanträde 
Efter att beslut enligt § 5 inkommit, kallar ordföranden till ett telefonmöte med styrelsen varvid definitivt 
beslut fattas om fondens avveckling. 
 
§ 7  Avslutning 
Det antecknades att alla beslut var enhälliga. Ordföranden förklarade mötet avslutat. 
 
 
Vid protokollet 
___________________ 
Charles Rossheim 


 
Justeras 
_____________   __________________ 
Björn Walenius    Urban Möller 
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        Rapport, projekt, MD101  07-07-01 – 07-10-31 


 
Penningpåse   Katastrofberedskap  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 98 900,00  Intäkter 99 260,00 
Kostnader 0,00  Kostnader -788 763,71 
Årets Resultat 98 900,00  Årets Resultat -689 503,71 
Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 2 099 489,79  Ingående kapital 2 977 949,76 
Årets resultat 98 900,00  Årets resultat -689 503,71 
Utgående Kapital 2 198 389,79  Utgående Kapital 2 288 446,05 
     
Handikappfonden   Sight First II  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 36 680,00  Intäkter 40 000,00 
Kostnader -542 623,00  Kostnader 0,00 
Årets Resultat -505 943,00  Årets Resultat 40 000,00 
Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 1 164 331,47  Ingående kapital 60 182,00 
Årets resultat -505 943,00  Årets resultat 40 000,00 
Utgående Kapital 658 388,47  Utgående Kapital 100 182,00 
     
Narkotika   Maarja Village  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 0,00  Intäkter 0,00 
Kostnader 0,00  Kostnader 0,00 
Årets Resultat 0,00  Årets Resultat 0,00 
Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 67 453,00  Ingående kapital 64 343,71 
Årets resultat 0,00  Årets resultat 0,00 
Utgående Kapital 67 453,00  Utgående Kapital 64 343,71 
     
Narkotikasökhund   Novozybkov  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 0,00  Intäkter 0,00 
Kostnader 0,00  Kostnader 0,00 
Årets Resultat 0,00  Årets Resultat 0,00 
Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 317 500,00  Ingående kapital 51 400,00 
Årets resultat 0,00  Årets resultat 0,00 
Utgående Kapital 317 500,00  Utgående Kapital 51 400,00 
     
BQtL   Viljandi Estland  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 31 000,00  Intäkter 0,00 
Kostnader -648 350,10  Kostnader 0,00 
Årets Resultat -617 350,10  Årets Resultat 0,00 
Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 867 590,43  Ingående kapital 15 791,85 
Årets resultat -617 350,10  Årets resultat 0,00 
Utgående Kapital 250 240,33  Utgående Kapital 15 791,85    
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NSR 10,-   Ungdomsläger  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 220,00  Intäkter 160,00 
Kostnader 0,00  Kostnader -74 200,84 
Årets Resultat 220,00  Årets Resultat -74 040,84 
Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 203 457,86  Ingående kapital -60 991,95 
Årets resultat 220,00  Årets resultat -74 040,84 
Utgående Kapital 203 677,86  Utgående Kapital -135 032,79 
     
NSR-projekt 
Oradea   Oskarshamnslägret  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 1 620,00  Intäkter 6 025,00 
Kostnader -281 087,77  Kostnader -203 088,00 
Årets Resultat -279 467,77  Årets Resultat -197 063,00 
Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 58 094,00  Ingående kapital 667 468,96 
Årets resultat -279 467,77  Årets resultat -197 063,00 
Utgående Kapital -221 373,77  Utgående Kapital 470 405,96 
     
Orkester Norden   Totalt  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 9 620,00  Intäkter 323 485,00 
Kostnader -90 193,80  Kostnader -2 628 307,22 
Årets Resultat -80 573,80  Årets Resultat -2 304 822,22 
Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 90 487,50  Ingående kapital 8 644 548,38 
Årets resultat -80 573,80  Årets resultat -2 304 822,22 
Utgående Kapital 9 913,70  Utgående Kapital 6 339 726,16  
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R.Ahlquist 


Controller MD101 


 
 
 







